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U.S. Department of Justice

United States Attorney
Eastern District of California

Room 3305 Federal Building 916/551-2700
United States Court House

650 Capitol Mall

Sacramento, California 95814

TO: ALL RECEPTIONISTS,
OFFICE OF THE UNITED STATES ATTORNEY,

EASTE DISTRICT OF CALIFORNIA
FROM: Mﬁ& RIGUEZ, AUSA
DATE: MAYN 19, 1995

RE: PRESS CALLS AND INQUIRIES CONCERNING
AUSA RODRIGUEZ’ DUTIES AS ASSOCIATE
INDEPENDENT COUNSEL

In accordance with my routine refusal to communicate
with members of the press, please consider this
memorandum a formal request that all press inquiries made
to AUSA Rodriguez concerning the Office of Independent Counsel’s
investigation -- to wit: In Re Madison Guarantee Savings and
Loan -- be referred to the Office of Independent Counsel located
in Little Rock, Arkansas. The telephone number in Little Rock,
Arkansas is (501) 221-8700.

Referral is to be made to all agents of the press
identifying themselves as such and who are calling in order
to speak to AUSA Rodriguez concerning In Re Madison Guarantee
Savings and Loan. Agents of the press that are appropriate
for referral may be identified as persons seeking information
concerning "Whitewater" or former Deputy Legal Counsel
Vincent W. Foster.

cc: Office of the U.S. Attorney:
-Charles J. Stevens, U.S. Attorney
-Doug Hendricks, Special Prosecutions Chief
-Jocelyn Trujillo, Legal Secretary
Office of Independent Counsel:
-Kenneth W, Starr, Independent Counsgl

Press Secretar

% ng, £ i
-Deborah Gershwin, Yy
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TELECOPY COVER SHEET

OFFICE OF THE INDEPENDENT COUNSEL

1001 Pennsylvania Avenue, N.W., Suite 490N
Washington, D.C. 20004
telephone (202) 514-8688 facsimile (202) 514-8802

Date:

TO: A”"I\Q-k ng\nS

Company Name:

Fax Number: Telephone Number:

FROM: Ef@{* Kauanaud&

Number of Pages: 3 (including this cover sheet)
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Message:

)\
™
™

CONFIDENTIALITY NOTE
This facsimile is intended only for the person or entity to which it is addressed and may contain
information that is privileged, confidential, or otherwise protected from disclosure. Dissemination,
distribution, or copying of this facsimile or the information herein by anyone other than the intended
recipient, or an employee or agent responsible for delivering the message to the intended recipient, is
prohibited. If you have received this facsimile in error, please notify us immediately by telephone and
return the facsimile by mail.
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6/ May 2, 1995

From:/73 H. Ewing
Re: Phone call fm M. Rodriguez; evening of May 1, 1995

At 7:45 pm (Little Rock time), Monday night, May 1, 1995, I
received a call at my apartment in Little Rock fm Miguel Rodriguez
(MR). He said he could just talk briefly, as people were calling
him to a meeting. We talked for about 7 minutes. He said he had
gotten 4 calls from the media that day, and had received several
calls fm the media over the weekend.

He said he was called on May 1 by: a guy fm Newsweek, the
Atlanta Constitution, Ruddy, and another person.

He said that one asked a question with the preface to the
effect, "people fm the Washington, DC office are
saying...personality problems..." MR initially said he listened
and gave no comment.

He then said he gave a few quotes about his background - how
long he had been a prosecutor, etc. Also he said he made a comment
along the lines: "This is a very important investigation. I am
sure Ken Starr wants to get the truth. The object of the
investigation is to find truth. A full inquiry is being made."

MR said there were other questions which bothered him, such
as:

Isn’t it true that..... ?

Has anyone else left the investigation?

Did you get along with the FBI?

[and something about not working with the FBI]

He said he was told that a source close to the Washington
office said.... MR asked them if anything was coming fm the Little
Rock office, and he was told "no".

MR said that over the weekend he got a call linking him and
Ken Starr to the Oklahoma bombings.

He was asked by the Newsweek reporter about the contents of
the Ruddy article, and if he had any comments. MR told the
reporter he had not seen the article. The reporter said he would
FAX MR a copy.

MR added later in our conversation that he gave the reporters
some b.s., fluff-type comments..... MR added again toward the end
of the call that they referred to a "source close to the Washington
office."

MR closed with words to the effect, "Until I see something in
the paper...." He seemed to emphasize the word "until".

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 8



Screened
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py: David Paynter Date:

MEMORANDUM

Date: December 9-29, 1994 ‘BﬂﬂH‘BE mf

From: Miguel Rodriguez mef
To: File

Subject: November 29, 1994 Meeting Concerning Foster
Death Matter And Supplemental Investigation
Prior to Grand Jury

Present for this meeting were Mark Tuohey, Brett
Kavanaugh, Jeff Greene and me. The meeting was convened to
discuss my review of the Foster death materials.

I began by citing my earlier memorandum indicating
independent review observations, in summary. I explained that
(1) the Fiske counsel report conclusions are not fully supported
by the existing record and that the report contains misstatements
and supposed facts that are inconsistent with the record; (2)
there is not "overwhelming" evidence in the existing record to
support voluntary discharge of the weapon in suicide or to
support that VF was alone the afternoon of his death; and, (3)
there is not "overwhelming" evidence to support the report's
conclusions regarding motivation for suicide. Before any
discussion, Tuochey disagreed.

I.

Regarding motivation, generally, I pointed out that
numerous "state of mind" issues are inconsistent with suicide.

First, VF did not intimate suicide and facts
indicate VF was not intent on fatally harming himself; indeed, VF
indicated to a number of individuals that he was optimistic about
work-related events to come and that he was planning future
family events.

Second, the gravity of VF's apparent involvement in
the travel office and usher matters did not indicate VF was in a
dire predicament. The spirit of writing about the travel office,
indicated Lisa Foster (LF), was optimistic and an effort to
prepare for an offensive stance, i.e. that VF did not commit
impropriety regarding the travel office. Moreover, I pointed out
that those persons working closest to VF on the travel office
matter indicated that VF was not obsessed with the matter. White
House staffers Neel and Nolan declared that it was out of VF's
hands. VF was not implicated in the travel office matter (or
even the usher matter); the magnitude of the matters was, at
worst, ethical violations by Clinton administration officials and
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supposedly embezzlement by non-Clinton administration officials.
Others conducted the review of the travel office matter -- GAO

and (internally by) McLarty and Panetta;! the matters had been
out of VF's hands for at least four weeks; and, to the extent VF

'The travel office matter involved the firing of seven
career White House personnel for supposed mismanagement and
embezzlement. This impropriety was "revealed" by Clinton's
cousin who was "planted" in the travel office. This cousin was
later put in charge of the travel office.

The White House and then the GAO issued separate reports on
the travel office matter. News reports pointed out issues
presented by the separate reports. _

First, the GAO concluded that no laws were violated but
certain conduct created "appearances" of impropriety and
conflicts of interest. Can such appearances be gleaned from the
White House review? For example, on the afternoon of Thursday,
May 13, 1993 "[HRC] told [VF] that she heard about problems in
the travel office." The GAO report did not mention HRC's
conversation and provided no insight into HRC's source for these
complaints. On the same day, HRC also asked McLarty "about the
situation in the travel office." The GAO report ignored this
discussion as well. Again, on May 13, 1993, "[VF] subsequently
informed [HRC] that Peat Marwick was going to conduct a review of
the [travel office matter]." The GAO report provided no
information about this conversation either.

Second, the GAO's report stated WK - who initiated contact
with the FBI concerning the travel office matter - told the FBI
"that the matter was 'directed at the highest levels' in the
White House." It remains unclear what Kennedy meant?

Third, the White House review described the firing of the
travel office employees "as a result of a review conducted as
part of the Vice President's National Performance Review." That
is also the claimed reason the White House hired Peat Marwick to
audit the office. However, the GAO report states " [a]
representative of the Vice President's office informed us [GAO]
that . . . [the audit] was not conducted under the auspices of
the NPR."

And fourth, Peat Marwick began its audit on May 14, 1993.
This is the same day HRC reportedly "urged that action be taken
to get 'our people' into the travel office.™

L === Migueél Rodriguez----- &Jﬁ
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was upset, he was upset regarding William Kennedy's (WK)
reprimand (as indicated in the internal McLarty/Panetta report).
These facts were not pointed out by Fiske counsel.?

Third, I pointed out that there were additional
matters on VF's mind that indicated VF's ability to cope with
variables and stress, which matters were not addressed by Fiske
counsel. These matters may not be disputed and at least include:
(1) the blind trust; (2) the 1992 taxes, which taxes involved
Whitewater concerns; (3) VF's wife, recently in Washington, D.C.;
(4) the FBI's director was being replaced (after the FBI had not
been accommodating to the White House on the travel office
investigation); (5) new personnel in the counsel's office (Sloan -
and Castleton); (6) VF's weekend with Hubbell; (7) VF's visiting
sister; and (8) financial concerns,® which concerns were
demonstrated by VF's special authorization of release of
financial statements, every Friday, to LF via VF's secretary.

2Fiske counsel also failed to consider: (1) the travel
office matter involved David Watkin's (DW) staff and,
specifically, Patsy Thomasson (PT); (2) the usher matter involved
HRC and her staff, including Maggie Williams (MW); (3) both
matters involved allegations concerning loosely managed money
(the travel office from the press corp. and the usher's office
from private donations); (4) money was allegedly mishandled in
both matters resulting in controversy; (5) the legal counsel's
office was called into each matter; (6) while VF was doing damage
control on the travel office matter and usher matter, he learned
certain facts (and possibly improprieties); (7) VF was involved
in assessing the White House's actions; (8) VF was found dead;
(9) PT and MW are in VF's office searching the evening of VF's
death; and (10) DW requests PT to search and MW goes to the White
House and searches after speaking with HRC. Against this
background, the torn paper makes a distinction between the
Clinton Administration's loyal staff and others. Also against
this background, there are allegations that the Clintons received
cash prior to moving to Washington, D.C. through Madison
Guarantee -- closed due to loosely managed money.

3VF's secretary (Deborah Gorham) was "absolutely" certain VF
had no financial difficulty. According to Gorham, the financial
statement request was made merely because the Foster family
checking account in Washington, D.C. was overdrawn. If such
witnesses are correct about the Foster's not having financial
trouble, VF's financial concerns may instead be his desire to
monitor his account to ensure that, for example, no mysterious
deposits (or withdrawals) were made or merely to ensure the
Washington, D.C. account was not overdrawn again.

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 11
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Fourth, apparently on VF's mind were private
conversations VF had, at length, with two blonde females (Marsha
Scott and Susan Thomases) prior to VF's death. Neither female
can recall details of her conversation with VF. Neither female,
however, indicated that her conversation with VF caused VF dire
concern. Although Fiske counsel identified that such
conversations occurred, no probe of the conversations was
conducted. Thomases claimed attorney client privilege regarding
her conversations with VF. I have advocated, however, that she
has no such privilege and/or VF had no such privilege. I
strongly recommended further exploration on her (and Robert
Lyon's) dealings with VF and the privilege issues.

And fifth, on the day of VF's death -- in
Arkansas -- the search warrant for Hale's office was executed.
However, while VF's Rolodex contained Hale's telephone number,
there is no indication that VF knew of the search or that VF was
preoccupied by events concerning investigation of Hale. Later in
Arkansas, reportedly, documents VF had worked on were removed
from Rose law firm storage and were destroyed.

II.

In addition to "state-of-mind" inconsistencies, I
reminded Tuohey that several issues -- VF's 1 1/2 days off the
previous week, VF's weekend association with Hubbell (contrasted
to the account by LF), VF's conversation with WJC and Lyons, and
VF's concern for media attention in connection with the taxes
(Whitewater) -- remained.

In addition, telephone logs from the counsel's
office are incomplete. Betsy Pond, Nussbaum's secretary, said VF
may have had a private phone line. Even if VF did not have a
private line, was there more than one line into VF's office?

Only one line, to date, has been investigated. Fiske counsel did
not follow through in its investigation of these issues.

Tuohey agreed with my decision to investigate these
issues but cautioned that no one in Little Rock and none of the
Foster family members were to be contacted until he was further
briefed on areas.

ITT
I pointed out that little is known about VF's final
week of activity involving WJC, Hubbell, Scott, Thomases, and

Lyons. Regarding these individuals, I had pointed out the
following.

L(} ————— Miguel %fdriguez-—-QR%,B
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Sunday and prior Monday Tuesday Wednesday
July 18, 1933 July 19, 1993 July 20, 1993 July 21, 1993
-VF toock -VF's office -No one admits to -Lyons came to

1 1/2 days off during
this prior week.

-During prior week,
VF had met with
Thomases (HRC's
lawyer) at her hotel
room and again for
lunch with "friends."

contained personal
Clinton family
documents including
1992 tax documents
and Whitewater
documents.

know what work
related tasks VF did
in morning or what he
was to do in
afternoon.

-VF death

-Thomases seen in
VF's office searching

Washington, D.C.
supposedly to discuss
with VF only travel
office matters.

-VF took weekend
vacation with
Hubbell in
attendance.

-VF had been working
on Whitewater issues
with Riki Seidman and
with a paralegal (VF
is concerned about
tax related media
attention says
paralegal) .

-Scott in White House
the late evening.

-Upon return on
Sunday, VF has
conversation with
Lyons
conversation with
WJC.

-While VF is not
implicated in the
travel office matter
or the Usher matter,
VF is fully involved
in the 1992 tax
matter (involving
Whitewter), which
taxes must be filed
imminently.

-Lyons is not
involved in the
travel office matter
but is fully involved
in the tax matter.

-Lyons and Foster
agree to meet on
Wednesday, July 21,
1993

-VF meets with Scott
for a long private
discussion.

-Hubbell is with WJC
at White House and
they call VF,
supposedly only to
invite him to watch a
movie and not to
discuss pending
matters.

-Pending matters
undisputedly include
taxes, blind trust,
and weekend.

~O'Neil sees Susan
Thomases in VF's
office on the night
of death.

Also, I reminded Tuohey that it seemed odd that WJC and Hubbell
called for VF to
WJC nor Hubbell can recall details (except as to the movie

invitation) .* /

come over on the eve before VF's death.

‘Ironically, the proposed movie was "In The Line of Fire,"
which movie involved a person's loyalty to the Office of the

Neither

President and the person's willingness to sacrifice his life for
the President. Also ironic is that VF's corpse was found under a
cannon's line of fire.

AZ; ----- Miguel %?driguez ““““ vﬁ‘?
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I raised other issues occurring in the period before
VF's death, and particularly Monday, July 19, 1993 (the day after
VF and LF supposedly returned from vacation).

Specifically, I pointed out that cancelled checks
indicate a home security system payment, medical lab report
payment, radiology center payment and pediatric center payment,
all within four weeks of VF's death. Tuohey acknowledged the
need to investigate these expenses and a Kinko expense.

Regarding the "Kinko" expense, I pointed out that, sometime on
July 19, 1993, LF wrote a check to "Kinko's" for approximately
$19.00. What was being copied (or purchased)? Did the Fosters
leave documents to be reproduced over the weekend? None of these
expenditures were explored by Fiske counsel.

I pointed out that the credit card receipts
indicated that the Fosters checked out on Monday, July 19, 1993,
and not Sunday. I will investigate this issue as well as the
telephone records at the lodging. Moreover, some of VF's credit
cards and other papers in his wallet have never been
investigated. VF's wallet was returned to the legal counsel's
office on the night VF died. See infra.

V.

Regarding the period before VF's death, I posed the
following question: how did VF acquire the unidentified loaded
weapon?

First, there was no definitive evidence that the
bullets or weapon found at the death scene were linked to VF
prior to July 20, 1993 -- the day of VF's death.

Second, I pointed out that on the day of VF's death,
once VF left his residence, he was not observed to return. Thus,
assuming VF's possession of the weapon on the 20th was voluntary
and purposeful, VF either took it with him to the White House
(carrying it from his residence on his person or in his car) or
he acquired it after leaving the White House at 1:10 p.m.
(acquired it from somewhere outside of his residence). At the
present time, there is no evidence to believe there was another
residence or area VF maintained. If VF did not go at 1:10 p.m.
to a private place where he stored the weapon and his possession
of the weapon was voluntary and purposeful, then VF must have had
the loaded weapon on his person at the White House or it was
unattended in his vehicle at the White House.

————— Miguel Rodriguez-----
Lty L v\h")
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Third, even if VF was voluntarily and purposely
carrying the loaded unidentified weapon on the day of his death,
his motivation necessitating carrying a loaded weapon is unclear.
In this regard, there is presently insufficient evidence of VF's
intentions when he left his residence. On one hand, VF said no
goodbyes and VF was not described to be morose or otherwise
fatalistic when he departed family members. The lack of unusual
behavior by VF is consistently reported by legal counsel staff in
interview "notes" made by USPP. See infra. On the other hand,
there is a lot of, apparently surprising, after the fact "state-
of-mind" rhetoric from some friends and family that VF was
mentally disturbed. Prior to VF's death, however, there is no
direct non-testimonial evidence (medical/psychiatric reports of
treatment® or even consultation®) for such a mental imbalance.
Despite the after the fact rhetoric, VF is described by friends
and family as the last anyone could imagine committing suicide
and as a virtual well-spring of strength.

And fourth, as previously stated, while the weapon
found at death has not been conclusively identified as belonging
to VF or even the Foster family, VF did have a weapon -- his own
weapon -- in his Washington, D.C. home. Fiske counsel did not
determine if VF's weapon, found in the Foster's Washington, D.C.
home, was registered. We then discussed the following questions:

*According to VF's sister, VF was very anxious and concerned
about his security clearance. In this regard, VF's sister stated
that she tried to persuade VF to speak with a psychiatrist about
job related anxiety. VF reportedly told his sister that he was
concerned about revealing confidential information, placing the
psychiatrist in jeopardy, and VF leaving a trail to medical help.
Despite these concerns, VF supposedly accepted from his sister
three psychiatrist names and telephone numbers. Also, despite
VF's concerns about being linked to psychiatrists, VF apparently
wrote the names and telephone numbers onto White House stationery
and then loosely carried this writing in his daughter's car or in
his wallet. See infra. And, despite VF's concerns about being
linked to psychiatric help, each psychiatrist was demonstrably
called from VF's office, which calls were boldly billed to VF's
home phone number. 0ddly, VF never personally spoke to any
psychiatrist. Also oddly, VF billed the calls to his home phone
instead of using his home phone telephone card (which he carried
in his wallet) or a pay phone. Thus, in spite of VF's reported
concerns, VF left a clear trail to each of the psychiatrists,
while never speaking to any one psychiatrist.

®*The Foster family physician reportedly spoke with VF the
night before his death and prescribed medication for supposed
depression; VF reportedly described himself to the doctor as
anxious and as not being able to sleep.

Zl} ————— Miguel Rodriguez----- Y
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(1) why would VF "surepticiously" get an unidentified gun (and
where could he get two bullets only) to commit an "obvious" act
of suicide when VF had his own weapon at his bedside, and (2)
whose weapon did VF possess in his hand upon his death?

In sum, at the present time, there is insufficient
evidence to conclude (1) how VF acquired the unidentified loaded
weapon -- assuming his possession of it was voluntary and
purposeful; and (2) it is not possible to conclude when, or why
VF came to possess the loaded unidentified weapon. Against this
background, I pointed out that it was odd that David Watkins and
Bruce Lindsay, each upon receiving notice of VF's death
(independent from the other), immediately inquired if the weapon
was identified.’” LF, upon notification, oddly immediately asked
if the gun was placed in his mouth (as if this were a signal to
her of some kind). LF was described as angry upon notification.

VI,

I next addressed the manner of VF's death. In doing
so, I disputed that the weapon found in VF's hand was discharged
from VF's hand.® Arguendo, I also disputed how the weapon was
discharged: voluntarily or discharged in some other manner.

I pointed out that for voluntary discharge,
according to how the weapon was found, VF must have held the
weapon in a peculiar backwards position. Also, VF must have held
the weapon in a manner that caused (along his index finger and
thumb/finger webbing) an unusual amount of gun powder residue.

I speculated that if Watkins and Lindsay were already aware
VF had died and the manner of death (or the location of death
assuming suicide) was the object of a cover-up, Watkins and
Lindsay would be waiting for confirmation that an unidentified
weapon was located and planted.

80n one hand, of the first two individuals to see the
corpse, neither W5 nor Fornshill saw a weapon in VF's right hand.
Fornshill was the lst response person to the corpse. On the
other hand, Hall, the 2nd response person, glanced at what he
thought was a gun but Hall could not describe it. Gonzales, the
3rd response person to the corpse, only saw what he believed to
be the cylinder of a gun and disputed the photographs supposedly
representing VF's arm position and the location of the gun in
VF's hand. Gonzales did not describe the cylinder until he had
seen a picture, thereafter he said it appeared to be a revolver.
Arthur, the 4th response person, believed there was a different
gun (a clip loading gun) than that depicted in the photograph
that he was shown. Similarly, Wacha and Iacone saw a different
gun (a silver gun).

Lg} ————— Miguel %fdriguez———-ng>
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(A later meeting -- with a D.C. forensic scientist who observed a
photo of the gun powder hand residue -- revealed that such an
amount of residue indicated numerous firings of the weapon. At
this meeting, Greene agreed that numerous firings could be an
explanation for such residue.) This gun powder residue is not
only questionable due to amount but is also questionable due to
its thumb/index finger placement on VF's right hand. See infra.

The backwards position of the weapon -- for a
voluntary suicide discharge -- would have required a firm grip on
the revolving cylinder with the right hand (with thumb through
the trigger guard) and a firm grip on the gun handle by the left
hand. The weapon is not small or of slight weight. However, on -
this humid summer day, though the weapon was found untouched in
the clutch of VF's right hand (VF's thumb jammed in the trigger
and guard), no fingerprints, partials or even smudges were found
on the weapon. Also, no prints were found even though VF
supposedly held the weapon tightly enough not to break or even
chip his teeth upon discharge. Apparently, this would mean VF,
supposedly contemplating his life, did not have moisture or sweat
on his hands as he held the loaded weapon in his mouth.

Contrary to my position, Tuohey and Greene did not
find these facts troubling. I added that the FBI latent examiner
stated to me that the weapon appeared clean or wiped when he
received it from the USPP. I also reported that agent Colombell
had stated to me that (1) by the USPP's own admission to him, the
USPP's latent test was rushed, (2) a "taping" of the entire
weapon to recover prints possibly destroyed prints, partials or
smudges, if any existed, and (3) the weapon was processed without
the proper chain of custody transfer from the USPP scene evidence
collector.

VII.

I pointed out that, on July 20, 1993, VF had a
normal morning at work. "Notes" from initial USPP interviews,
conducted immediately after VF died, revealed the following.

VF's secretary, Deborah Gorham, stated that she noticed "nothing
different from normal in [the] last week." Gorham said there was
"nothing unusual in his [VF's] mood that morning" and it was
"normal for him [VF] to be quiet." Pond, Nussbaum's secretary,
stated that she observed "no depression" and that there had been
"no difference in VF's emotional state." Pond added that she was
"unaware of any weight loss." Months later, Pond confided to
another White House staffer that VF really seemed OK when he left
at 1:10 p.m. on July 20, 1993. Nussbaum similarly detected "no
unusual behavior" prior to VF leaving the counsel's office at
1:10 p.m. on July 20, 1993. Moreover, the USPP notes indicate
that at 12:17 p.m. on the 20th -- less than one hour before VF

leaves the counsel's office -- VF was actively working and
————— Miguel Rodriguez-----
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returned Brant Buck's telephone call (presumably concerning the
blind trust matter). Buck was out. VF nevertheless had a brief
conversation with Buck's secretary, Linda Johnson. The USPP
notes indicate that, according to Johnson, VF "appeared to be
normal" and "nothing [was] out of the ordinary." Gordan Rather,
(VF's long time friend and a partner at Bruce Lindsay's firm)
also tried to communicate with VF on the day of his death.

Rather stated that based on his past dealings with VF and, having

personally met with him only 4 months earlier, "[VF] was the same
Vince [Foster] he has always known" and Rather offered that " [VF]
was a very impressive person." These initial interview

statements were not addressed by Fiske counsel in its final
report.

Subsequent FBI interviews of these witness and other
legal counsel staff indicate that, contrary to earlier
statements, VF was preoccupied and not fully responsive on the
morning of his death. White House and legal counsel staff all --
oddly in these later interviews -- used similar descriptions of
VF's preoccupied manner. Against this background, I reminded
Tuohey that the legal counsel's office admitted that the
secretaries had been "prepared". Also, with the exception of
Colombell, FBI agents who I interviewed stated that, across the
board, the counsel's office staff appeared to be incomplete or
false in response to questions.

MEILE,

I pointed out that while one secretary was unsure if
VF left with his coat and a briefcase and another was sure he had
no briefcase when he left with his coat, a legal counsel office
clerk, Castleton, recalled that VF left with both a briefcase and
coat.? Also, VF took a beeper, which beeper was supposedly off

At least four non-law enforcement, i.e. non-USPP, personnel
observed a briefcase with VF's coat in the Ft. Marcy parking lot.
Witnesses (Hall, Gonzalez and W5) observed the briefcase in VF's
locked vehicle after the witnesses had observed VF's body. Hall
and Gonzalez described the briefcase as black. Photos taken of
VF's vehicle on July 20, 1993 -- in the Ft. Marcy parking lot --
depict a black briefcase on parking lot asphalt between VF's car
and an adjacent responding USPP vehicle. W2 stated that he
observed a briefcase at a time prior to discovery of VF's death.
Moreover, the existing record is clear that VF had at least two
briefcases. 1Indeed, PT searched one briefcase, Lindsay recalled
two briefcases, and Nussbaum searched a different briefcase than
that searched by PT. The briefcase searched by Nussbaum was
later turned over to OIC. Fiske counsel only concluded one
briefcase existed and failed to probe observations of a briefcase
with VF's coat in the Ft. Marcy parking area.

LZ} ----- Miguel Rodriguez----- &,5
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when USPP arrived to VF's corpse. VF's intent to return is also
demonstrated by his statement upon leaving: "I'll be back".
Moreover, I pointed out that it was odd that VF appeared to be in
a hurry or, at least, to be on a time schedule, i.e. VF appeared
to have somewhere to go. This is demonstrated by the manner in
which he left, how he ate and the manner in which he acquired his
lunch. On the other hand, after a subsequent interview by

Colombell regarding how VF acquired his lunch, Castleton stated
that he was not sent by VF to hurry VF's lunch along.

i 1. 40
L On the day of VF's death, during the afternoon, I
. pointed out that LF was occupied by Watson's wife. (VF
\ apparently was at odds with Watson because of the travel office
‘mattexr.)

At approximately the time VF's corpse was being
photographed by USPP, LF was seen and talked to by neighbors as
she worked on her front yard. I advocated interviewing the
neighbors at least concerning: conversations with Foster family
members, dealings with VF, security concerns the Fosters may have
expressed and regarding whether the Fosters stated their
sentiments about being in Washington, D.C. Fiske counsel only
interviewed neighbors in connection with Craig Livingstone's
claimed presence in the neighborhood on the 21lst morning.

X
I next focused on Ft. Marcy park generally.

I stated that the FBI refused to provide me with a
scale map and a map indicating all maintenance roads. I pointed
out that I walked a maintenance road from the second cannon area
(where VF's corpse was found) and that there was at least one
additional, supposedly pedestrian only, entrance to the park
(this second entrance is closer to the second cannon than the
main entrance). The second entrance has a parking area. There
is no evidence that this second entrance and parking area was

. secured or investigated at the time VF's corpse was processed by
. USPP. Fiske counsel has not investigated any aspects of this

i second entrance and it is not indicated in any FBI reports or

| USPP reports. It appears Congress did not know of the second
\entrance and second parking area. Since VF's death, it appears a
ifence has been erected at this second entrance and the area
‘between the second cannon and the maintenance road has been

}altered.|
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As part of our general discussion, Greene, upon
examining USPP on-the-scene polarcid photos, observed that the
photos depict an unusual darkness background. Kavanaugh had also
made this observation. By contrast, the body was found and
photographed between 6€:15 p.m. and 7:00 p.m. on a clear summer
day.® (I investigated these photos with the assistance of
paralegal Lucia Rambusch. See infra.)

Also, as part of our general discussion, I pointed
out that -- although taken -- no 35mm photos were successfully
developed and although there were at least five photographers,
only 18 polaroid photos were provided by USPP to OIC.** The USPP
provided OIC 18 "polaroid copies" of 18 polaroid photos and no
35mm photos of the death scene. The original polaroids were also
provided. Both the original polaroids and the polaroid copies
are of poor quality, depicting poor color and blurred, bleached
objects. Obviously, the polaroid copies are even more distorted

%At this point, I described the day according to the
existing record: it was a hot, humid, July afternoon, the
parkway traffic was crawling, and there was a clear sky.

The following USPP were observed as polaroid
photographers: Braun (VF's vehicle in Ft. Marcy parking lot),
Edwards (VF corpse), Simonello (VF corpse), Ferstl (VF corpse),
Rolla (VF corpse). Only photos from Braun, Edwards and Simonello
have been received by 0OIC. Significantly, Ferstl's polaroids
(which OIC does not possess) were taken before the special
(Criminal Investigation Branch (CIB)) team -- Braun, Siminello
and Rolla -- arrived. The gun in VF's hand supposedly changed
color and position after this special team arrived and the
glasses were also found after this special team arrived. Braun
supplied 5 photos, Edwards supplied 5 photos, and Simonello
supplied 8 photos. Ferstl estimated he took at least 7 photos
but none have been provided. Witnesses observed Rolla taking
polaroid photos but none have been provided. Regarding the
polaroids, the original emulsion package numbers indicate at
least 4 packages (minimum of 10 per package) of film was used
(excluding an apparent Sth package for Ferstl's 7 photos). Thus,
OIC does not have all polaroids.

At least, Simonello took 35 mm photos (in addition to
polaroids). Other USPP may have taken 35 mm photos. However,
none of his 35 mm photos resulted in a clear depiction -- the
camera was improperly set and each frame was over-exposed.
Despite the claimed best efforts and technology of the FBI, the
existing 35 mm photos are useless.
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FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 20




.

than the original polaroids.'?* I also pointed out to Greene that
the terrain and foliage depicted does not match in each picture.
The second cannon appears only in one on-the-scene polaroid photo
(wherein only the top of VF's head is barely discernable),
despite the cannon being approximately 10 feet from the corpse.
Also, VF's glasses are depicted in a strange arrangement, found
completely folded approximately 20 feet from the head of VF's
corpse, with no spatter or prints/partials/smudges. The glasses
are found, after an unsuccessful preliminary search, by
Simonello, USPP, who specially arrived from the USPP station in
Anacostia over 30 minutes after the body was discovered.®

XI

I then specifically focused on the first time Ft.
Marcy park is possibly linked to VF.

I reported that at approximately 2:30 p.m. a witness
(W1) driving on the G.W. Parkway observed an out-of-state_
Japanese-type metallic colored car dart, cut into, the Ft. Marcy
parking area. The driver of the metallic colored car, says Wl
during an initial interview, was alone and was a white male. Wl
only saw the rear of the metallic colored car. W1l initially
believed the car to possess out-of-state (Arkansas or Ohio)
plates. However, when shown a photo of the rear of VF's car, W1
is confident that it was not VF's car. W1l stated that the car
that cut him off was a different color and that the metallic
colored car displayed a different type plate than VF's car.
Despite a subsequent FBI interview by Colombell in which W1
supposedly cut back on his confidence in his recollections, W1
steadfastly maintained it was an Arkansas, or similarly
identified plate on the car and that it was not VF's car, as
depicted.

2Moreover, only polaroid copies of original polaroids were
analyzed by FBI lab technicians in blood spatter analysis and
also by the forensic scientist team relied upon by Fiske counsel.
Apparently, blow-ups of "polaroid copies of polaroid originals"
were shown to EMT witnesses. All witnesses will thus have bases
on "new evidence" to formulate their refreshed recollection,
including the forensic scientist team relied upon by Fiske
counsel. I have already taken successful steps in this
direction.

Lafter preliminary review of some photos, Tuohey had to
leave for a short time, then Kavanaugh left for a short time.
Both counsel then returned and then again left at different
times, as needed, during the afternocon. I continued with Greene
and the counsel as each was present.

Ly === Miguel Rodriguez-----
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Although Tuohey's position (and the Fiske report)
was contrary, I pointed out that VF was thus not identified by
car at that time. Indeed, Wl could have observed anyone with
out-of-state plates driving into the park, even someone who VF
was to meet or who was otherwise coming to the scene. Indeed, a
metallic colored car was later seen next to VF's car in the Ft.
Marcy parking area. See infra. Despite Wl1's disagreement, that
the metallic car was VF's car, Fiske counsel only stated that
they were "unable" to conclude time of arrival of the car.

XTI

I pointed out that, in fact, the first time VF's car -
was observed at Ft. Marcy Park was at approximately 4:30 p.m. At
that time, a witness (W2) stopped at Ft. Marcy park to urinate.

W2 saw VF's car parked where it was later found --
at a front (approximately 4th) parking space as one enters the
lot. W2 walked along the side of VF's car. W2 saw, "draped over
the driver's seat", VF's coat and VF's leather briefcase on the
passenger side seat. W2 specifically recalled the presence of
VF's briefcase. W2 clearly identified VF's car. 1In addition, W2
recalled a dark metallic Japanese type car near the front of the
parking lot, i.e. near where VF's car was parked at 4:30 p.m.
There was a dark complexion male in the car watching W2. 1In
fact, as W2 walked near VF's car, the male in the metallic
colored car got out of his metallic colored car and stood next to
1k

The USPP, the FBI and Fiske counsel did not attempt
to investigate the metallic colored car or its occupant. W2's
recollection of the occupant as a person watching him as he was
next to VF's car is not recounted in the Fiske report. Further,
Fiske counsel did not address this witness' account of the
metallic car in its public report.

» SR

I next discussed W3 and W4. These witnesses, with
intent to picnic, arrived at the park in one car at approximately
5:00 - 5:30 p.m. While reports stated W3 and W4 were in a white
Nissan sedan, no pictures of the car exist. (What does the
registration say?) W3 and W4 were seated in their car, backed
into a space at the far end of the lot. W3 stated that she
observed 4 people in the park before they (W3 and W4) were
contacted by responding personnel. W3, as they pulled into the
parking area, saw a dark haired male with no shirt sitting in the
driver's seat of VF's car; she saw W5 and his van, see infra; she
saw a sedan driven by a shaggy haired male pull into the lot and
then pull out; and she later saw a big and burly dark haired male
in jeans in the lower park area (after W3 and W4 left their car
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to picnic). W4 stated he recalled at least 3 persons. W4 saw a
shaggy haired blond male working under VF's car hood; W4 saw W5
and W5's white van, gee infra; and a jogger type white male in
the lower park area (after W3 and W4 left their car to picnic.
The witnesses' USPP interview is contrary on each and every
point. W3 boldly claimed, after reviewing the USPP interview
report by USPP Braun, that the USPP report was flatly "untrue".
0ddly, these two witnesses names, addresses, phone numbers and
SSN were on David Watkins' White House stationery. Subsequent
interviews resulted in one of the two witnesses stating wine
coolers were in the witnesses' own car and that their car was a

white 4-door Nissan with blue interior.

W3's and W4's recounting, on the other hand, of the
white van, (belonging to W5 -- the confidential witness) is
consistently reported.'*

Later, W3 and W4 are found picnicking in_ano

Even though W3 and W4 corrected the USPP interview
report with their later (FBI) statements, Fiske counsel did not
state W3's and W4's observations of persons working on VF's car
and sitting in VF's car. The observations occurred immediately
before W5 observed VF's corpse, i.e., VF was already dead.

IVX.

W5, a confidential witness, was the next person to
arrive at the Ft. Marcy parking area. W5 arrived at
approximately 5:30 p.m. W5 was consistently observed by W3 and
W4. W5 upon arriving in a white van, threw trash away and then
walked the upper, north, path searching for a private area to
urinate. W5 found his way to the second cannon area. W5 stated
that he was familiar with Ft. Marcy park, having been to the park
on a previous occasion. About the time (or after) W5 urinated,
he saw the corpse. He went over to the corpse and stood
approximately three feet from VF's head. WS stared at VF, the
corpse, for several minutes. W5 also observed a wine cooler type
bottle, half-consumed, next to VF's body. W5 believed that there
were wine cooler stains on VF's shirt. (Later review of autopsy

“gere, I digressed and offered the following observation,
based on my reading of the entire death and document records:
witness accounts were consistently reported (as re-interviewed)
on issues suggesting suicide but inconsistently reported on other
issues.
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photos indicated that VF's shirt was wet and cleaned in spots,
i.e., there is a wet spot detected on the shirt in the area
depicted as containing a purplish spot.) W5 observed a trampled
area below the corpse looking down from the berm. W5 left the
scene and returned to the parking area. Upon returning to the
parking area, W5 looked into VF's vehicle, the brown Honda, and
observed VF's coat, briefcase, and tie. W5 then left the parking
area and went to another park, Turkey Run park, and notified park
workers who relayed this information at approximately 5:50 p.m.

XV.

Review of emergency vehicle dispatch logs indicate
that the medic unit called, Medic 1, was dispatched at 6:03 p.m.
At the same time, an Engine crew, Engine 1, was dispatched form
the same fire house, Station 1. The dispatch logs also indicate
that the medic unit and engine unit were packed up and on their
way back to the station from Ft. Marcy at 6:37 p.m. Thereafter,
the dispatch logs indicate that the U.S. Park Police (USPP)
requested an ambulance to transport the body at 7:45 p.m. The
ambulance unit was on scene at Ft. Marcy park to transport the
body at 8:16 p.m. Thus, the USPP were in exclusive control of
VF's corpse from 6:37 p.m. to after 8:00 p.m. Thus, there is no
evidence that anyone other than USPP personnel (excepting Dr.
Haut who arrived at 7:40 p.m.) were in Ft. Marcy park or anywhere
near the death scene for approximately 1 1/2 hours.

XVI.

W6, a white female driving a Mercedes, arrived at
the entrance of Ft. Marcy park at approximately 6:00 p.m. W6 was
experiencing car trouble and abandoned her vehicle at the
entrance to Ft. Marcy park. As she left her vehicle, she left
the Mercedes' emergency lights on. Wé then walked into the Ft.
Marcy parking area from the GW Parkway entrance. On the way, Wé
observed a well-dressed white male sitting in a white Honda. The
white male was looking at papers in the white Honda. The white
male made comments to her, asking her if he could help her. He
then started his engine and followed her into the park.
Eventually, he went past her and into the parking area where he
turned his vehicle around and then exited the parking area. W6
continued into the parking lot area, specifically, the upper
parking lot area. W6 does not know what cars were in the lower
parking lot area, e.g., W3 and W4's white Nissan. W6 observed at
the upper parking lot area, VF's Honda and also a dark blue
(metallic?) car. W6, not being able to find a public telephone,
then walked back out of the Ft. Marcy parking lot area and
proceeded to walk on the right shoulder of the G.W. Parkway.
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XVII.

When the emergency vehicles arrived at approximately
6:10 p.m., there were supposedly only two vehicles in the Ft.
Marcy parking area. The brown Honda, VF's car, and the white
Nissan at the lower parking area (the vehicle used by W3 and wW4) .

Some emergency personnel recall there being a red or
reddish Honda also present in the parking lot area or entrance
area. Also, emergency personnel differ in their recollection of
USPP arrival. In fact, USPP Fornshill arrived at the scene at
approximately 6:10 p.m. It is unclear from the existing record
whether Fornshill arrived before or after the emergency vehicles.-

When the USPP vehicle and the emergency personnel
got together, they decided to split into two teams to search for
the reported corpse. The north path was pursued by Team 2,
comprised of Gonzalez, Hall and USPP Fornshill. The lower
(Pimmit Run) path, i.e. southern path, was investigated by the
Engine 1 crew (Pisani, Iacone, and Wacha) and Arthur, EMT. Team
1, the Engine 1 crew and Arthur, passed W3 and W4 as they moved
on the Pimmit Run path in the direction of the Potomac river.
Upon notification from dispatch that Team 2 had found the corpse,
Team 1 retraced their steps and saw W3 and W4 a second time.
When Team 1 arrived in the parking area, USPP were in the area
but not observed in the parking area.

Then, Team 1 personnel all went to the death scene
area. In particular, Team 1 passed Team 2 on the way to the
death scene and Team 1 received instruction on how to get to the
death scene as they passed Team 2. Gonzalez (and Hall) before
returning from the death scene, indicated the DOA status of the
body to dispatch. As Gonzales and Hall were leaving the death
scene area at cannon area 2, Gonzalez and Hall saw USPP personnel
enter cannon area 2. Fornshill, however, stated that these
personnel were other EMT or emergency personnel. In other words,
Fornshill did not recognize these persons any more than Gonzalez
and Hall recognized these persons.

XVIII.

Regarding Team 2, I explained that when Fornshill
arrived at the corpse, it was approximately 6:10 p.m. Fornshill
arrived with Hall nearby, then Hall rushed over, and seconds
later, Gonzalez rushed over. Thus, the only USPP officer, of all
seven responding personnel present and searching, located the
corpse. When Hall rushed over, pursuant to Fornshill's shout of
discovery, Hall saw and heard a person in orange moving swiftly
away behind bushes on the maintenance path/road immediately below
the berm and corpse. In a later re-interview, Hall supposedly
cut back on his initial statement and said he may have seen and
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" heard a car on Chain Bridge Road. Chain Bridge Road, however,
“was approximately 100 yards away and Hall did not know Chain
Bridge Road even existed. At the time, Hall was so sure of his
obgservations on the park's path/road immediately below the berm,
that he told Fornshill "there's someone down there."?®

N Gonzalez, upon rushing to the corpse, observed that
the body was in a laid out position with no blood on the ground.
The pictures show no blood on the ground. Gonzalez checked for a
pulse but did not move the head or the body. Neither Hall nor
Fornshill ‘moved the body; similarly, no one present observed the
other move ‘the head or the body. The upper right side of VF's
shirt, however, was spattered with blood and "unidentified"
debris. (Why-was the debris not identified?) Later interviews
indicated the witnesses believed it to be vomit or dried,
coagulated blood. Gonzalez, a paramedic, believed the decedent
suffered a bullet wound to the head (with an entry point from the
neck's bloody area?).

I reminded Tuohey that only two identical sets of 18
polaroid photographs were provided to OIC. One photo clearly
depicts a dark, burnt appearing, blood area on VF's neck. The
D.C. medical examiner who observed the photo stated that, if the
picture were cropped and ‘without knowing more, the burnt blood
patch looked like a bullet: hole or puncture wound. Based on my
own experience and training, I am confident the traumatized area
was caused by a "stun-gun" or "tazer" type weapon.

In addition, I pointed out that the third EMT to the
body, EMT Arthur, concluded that. there was a puncture wound or
bullet wound on VF's neck. I offered that such wound(s) would
explain the upper right shoulder blood. Arthur is also a
"paramedic" EMT. '\

Regarding the trauma to the neck area, I jumped
forward to an autopsy photograph depicting the right side of the
neck. I offered my opinion that two puncture like wounds can be
observed. The D.C. Medical Examiner similarly observed the
appearance of crater-like indentations on the right side of the
neck. The examiner stated that such could be caused by a foreign
object folded into the neck upon transport. “-However, due to the
burnt blood area observed and photographed at ‘the scene, it is

. illogical that such occurred during transport. - The autopsy
. report does not identify trauma to the neck. %

%'___H’Ar_;a_ghgd_hgg,eto is a reproduction of a diagram‘:Fa
The diagram depicts Ft. Marcy Park and the
paths traveled by Team 1 and Team 2 vis-a-vis the cannon areas
and corpse.
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Against this background, the neck area and the
original photographs have not been investigated by Fiske counsel.

IXX.

I next offered to provide the following written
summary of USPP and emergency personnel (FBI 302) statements.

Apt, USPP, responding to the Ft. Marcy Park scene,
stated that she received the call to respond at approximately
6:00 p.m. Apt recalled that before going into the parking lot,
she took information regarding the abandoned Mercedes "on the
entrance ramp" to the park. When she arrived at the Ft. Marcy
parking lot Apt saw Spetz, USPP, interviewing the picnicking
couple, W3 and W4. Apt then said she went to the death scene
"immediately" with Rolla, Braun and Simonello, USPP. At the
death scene, Apt saw Edwards, Ferstl, and Hodakievic. Apt saw
Edwards "completing" taking polaroid pictures. Apt then saw
Rolla "commence" taking polaroid pictures. She also saw _
Simonello taking 35 mm pictures of the corpse. Apt supposedly
took careful notes of the death scene. Apt made observations of
the corpse from a series of vantage points. It is unclear if
Apt's notes were obtained by OIC. Apt provided her notes to
Rolla after she returned to the USPP Anacostia substation. Apt
says no one touched/moved corpse until deputy medical examiner
Haut arrived, which was at approximately 7:40 p.m.

Arthur, EMT, in his first interview stated that he
had been present for numerous suicide investigations and
approximately 20 have been by gun shot. Arthur stated that
Gonzales, EMT, and Hall, EMT, arrived at the parking lot
together. Arthur separated from Hall and Gonzales by forming
teams. On the scene, Arthur stated that during his team's
search, they discovered two people together, later identified was
W3 and W4. Arthur told a female uniformed USPP of W3 and W4.
Gonzalez and Hall were running en route back to the parking area
when Arthur started out in the direction of the corpse. Arthur
stated that he later arrived at the area where the corpse was
discovered. In fact, Arthur was the 3rd EMT to respond to the
scene and observe the corpse. Arthur recalled seeing blood on
the right shoulder and shirt area of the corpse. He also
observed a bullet wound (possibly .45 caliber) on the right side
of the neck under the jaw line. Arthur stated that the neck area
had a small caliber bullet hole under the jaw line about halfway
between the ear and the tip of the chin before seeing any
pictures and before contact by law enforcement. Arthur also
observed the gun in VF's right hand and that the gun barrel was
"half-way" under VF's thigh. Arthur stated that he was at VF's
right side near VF's head when he observed VF's neck and that he
was approximately two to three feet from VF's right hand. Arthur
believes that the gun that he saw was a "straight-barrel" 9 mm
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nclip-loading" pistol. Arthur stated that he believed the bullet
hole on the neck area to be caused by a different caliber weapon.
Arthur stated that he did not touch or move VF at the death scene
and further Arthur stated that he was not aware of anyone else
touching the corpse.

Ashford, EMT, was assigned to take the corpse to the
morgue at Fairfax Hospital. Upon arriving at the parking area,
Ashford recalled seeing a number of USPP vehicles and a reddish
Honda. Similarly, Arthur had observed a red car with its hazard
lights blinking in the Ft. Marcy parking area. Ashford also saw
a black cadillac in the parking area. When the corpse was
lifted, Ashford saw no blood. Ashford could not recall USPP
helping to lift the corpse. Ashford classified the death as
homicide. Ashford saw the hospital physician examine the corpse
by taking a pulse.

Lt. Bianchi, FCFRD fire fighter, was the officer-in-
charge on Truck 1, with Jacobs (driver) and Makuch. When the
Truck 1 team got to the death scene, the corpse was already in
the body bag. Lt. Bianchi observed that Ashford and Harrison did
not have blood on their clothes even though they had lifted the
body. Lt. Bianchi had the body bag opened so that he could put a
tag on VF's toe. Lt. Bianchi stated that Truck 1 got to Ft.
Marcy at 8:00 p.m. Lt. Bianchi was aware of Ashford's "homicide"
conclusion and of Arthur's statements. Due to these statements a
gag order was made pursuant to existing policy. The gag oxder
only applied when FCFRD personnel when they were on duty. Lt.
Bianchi observed that VF's car was open when he arrived at
approximately 8:00 p.m. Lt. Bianchi observed a 10-inch diameter
pool of blood where he "assumed" VF's head had been located.
However, by this time the corpse had been rolled, moved and
carried to a body bag.

Braun, USPP, was at USPP Anacostia substation with
Apt and Rolla when the call came in regarding a corpse at Ft.
Marcy. Braun instructed that on-scene USPP should close the park
gate. Braun arrived between 6:30 and 6:45. Braun recalled the
Mercedes at the park entrance, VF's car and the car of W3 and W4.
Braun saw Spetz questioning W3 and W4 when she arrived. Braun
recalled Lt. Gavin on the scene. Lt. Gavin was the shift
commander, and Gavin left quickly after Braun arrived. Braun,
Rolla and Apt waited for Simonello to arrive. Braun walked to
scene with Rolla, Apt, and Simonello. Braun saw the revolver in
VF's hand when she arrived. Braun saw Rolla take polaroids,
Simonello take 35 mm, and she knew that Rolla found the glasses.
Braun said all pictures were taken prior to the corpse being
moved, touched or disturbed. Rolla then checked the corpse for

car keys. (Braun and Rolla later had to go to the morgue with

Rolla to get the keys.) Braun went back to VF's car and found

VF's coat with wallet (containing White House id). Lt. Gavin,
Lt} ————— Miguel Rodriguez----- R{}
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said Braun, confirmed advisement of the White House's
identification for VF between 7:30 and 7:45 p.m. En route to the
hospital, Braun was notified that Watkins wanted to go with USPP
to the Foster residence. Either Braun or Rolla allowed the
hospital to permit Livingstone and Kennedy to identify the
corpse. Braun gave no times for any actions. When Braun, Rolla
and Watkins arrived at the Foster residence, LF and Laura Foster
were present, with sisters Sheila Anthony and Bowman. LF
said/asked "whether her husband had put the gun in his mouth."
Braun and Rolla left after WJC arrived. Hubbell was also present
at the Foster residence. As Braun was departing, Watkins
promised to seal VF's office. During the drive to the Foster
residence, Watkins supposedly told Braun that VF was upset about
the travel office matter. Why did Braun and Rolla agree to give
notice under such conditions, i.e. where the officers had no
control?

Hodakievic, USPP, happened to be near Ft. Marcy Park
at 6:00 p.m., although she was off duty. After hearing of the
corpse, Hodakievic went to Ft. March park. Hodakievic saw the
abandoned Mercedes "on the entrance ramp". Hodakievic saw an EMT
team in the parking area; she then went to the death scene. Sgt.
Edwards, USPP, and Ferstl, USPP, were at death scene when
Hodakievic arrived. No one else was present. Hodavievic was
briefed by Sgt. Edwards and shown polaroids taken by Edwards (or
possibly Ferstl). Edwards told her that VF had a revolver.
Hodakievic walked around the corpse, but she did not observe a
gun and she did not see blood. No one escorted Hodakievic to the
death scene. (How did she get there?) Hodakievic was at the
death scene for 10 minutes when Rolla, Braun and Apt arrived.
Hodakievic escorted Haut to the death scene. (Who called Haut,
why and at what time?) When Haut arrived only Rolla, Braun and
Apt were present at the death scene. (Where were Edwards and
Gavin?) Prior to this, Hodakievic only saw Rolla touch the
corpse to check VF's pockets. She overhead Rolla tell Haut that
the exit wound was behind the head. She saw VF's head raised so
that Haut could see the exit wound and blood under VF's head.
Hodakievic said that additional photos exist -- that were taken
and shown by Edwards to her. (she knows other photos exist
because those photos shown to her by the FBI were different than
those she saw on the scene.)

Sgt. Edwards, USPP, by coincidence,® overheard radio
of the corpse at Ft. Marcy park. He arrived at 6:20 p.m.
Edwards had come from the USPP Communications Center on Ohio
Drive, Washington, D.C. Sgt. Edwards said other USPP were
already at the death scene when he arrived. (How did he get to

pornshill, Hodakievic, Spetz, and Edwards (and Gavin?) all
were available by apparent coincidence.
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the scene that fast?) When Edwards got to the death scene, he
specifically recalled Fornshill and Ferstl being present.

Edwards sent Fornshill back to the G.W. Parkway/CIA gate.

Edwards claimed blood was "running" down the side of the mouth.
Edwards did not touch the corpse and did not see anyone touch the
corpse. Edwards saw Ferstl take polaroids. Edwards was still at
the death scene when Braun, Rolla and Simonello arrived. Edwards

saw 35 mm photos being taken by Simonello. Edwards left only
after the corpse was removed.

Ferstl, USPP, was assigned "patrol of the G.W.
Parkway" when, at approximately 6:15 p.m., the dispatcher told
him to go to Ft. Marcy regarding the corpse. En route, Ferstl
heard Fornshill say -- over the radio -- he was responding too.
Ferstl stated his arrival was at approximately 6:30 p.m. Ferstl
recalled the Mercedes at the entrance. Ferstl saw VF's car and
he saw a second car at the back of the parking area. When Ferstl
arrived Fornshill was already at the death scene, with the two
EMT's. Ferstl saw no one touch the corpse, the blood was not
fresh. Ferstl saw no blood from nose and none on the shirt.
Ferstl saw a gun in VF's right hand, but he gave no description.
Ferstl said Fornshill told him there was a gun, but Fornshill
said he never saw a gun. Ferstl left for crime scene tape.
Ferstl did not see any evidence (glasses) in the area or any
n"wine bottles" when he returned and taped the area. (Thus, the
area was taped off immediately. As Ferstl returned to the scene
to tape it, EMT's were leaving. (In fact, all the EMT's left the
parking lot area at 6:37 p.m.) Ferstl admits that he took
polaroid photos, at least 7 photos; Ferstl stated the corpse was
not moved when he returned with tape. Edwards arrived after
Ferstl had taken the 7 photos and had taped off the area. Ferstl
gave his photos to Edwards.!” Edwards sent Ferstl away (as he
had sent Fornshill away earlier) when the special team of Braun,
Rolla and Simonello arrived. Then, after cursory review of death
scene, Braun left with Ferstl to the parking area, where Braun
found White House identification. Ferstl also assisted Spetz in
interviewing W3 and W4.

Fornshill, USPP (Glen Echo Substation),
coincidentally, was asked to work an overtime detail near Ft.
Marcy park. Between 5:50 and 6:00 p.m., Edwards gave him

"gdwards apparently showed these photos to Hodakievic, plus
Edwards' own photos. Later, I suggested, after the corpse was
staged with the revolver brought by Braun, Simonello and Rolla.
New photos were taken and thus Ferstl's were never produced to
0IC. This explained the different arm/body distance, gun/hand
positions, Hodakievic's problems with the photos, Ferstl's
missing photos and EMT problems with the photos (and their
observation of a different gun).

————— Miguel Rodriguez--——x
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permission to respond to the corpse at Ft. Marcy park. (Who
called whom, and how could Fornshill get permission before the
911 call?) The sector or beat officer could not respond, so
Fornshill did? (Who was the beat officer, what is the sector,
what is the substation, how many substations, where, how many
personnel?) (Wasn't Ferstl the beat officer?) Fornshill's
"instructions" were to join up with the EMT personnel. Fornshill
found the corpse. (How did Edward's know of EMT personnel? Did
Fornshill have special or additional information from Edwards?)
Fornshill did not see blood on face or shirt -- just a trickle of
dried blood on corner of mouth. Fornshill did not see a weapon,
and Fornshill saw no one touch the corpse. Fornshill said that
after the EMT's pronounced VF dead, 2 or 3 additional EMT's
arrived. (However, Gonzalez and Hall said it was USPP that
arrived and specifically a short fat blonde female. Thus, when
Gonzalez and Hall left they believed only USPP were still on
scene; when Fornshill stood away, he thought he was leaving the
corpse to EMT's. In fact, Arthur was still on his way because
Arthur passes Gonzalez and Hall.) The next persons to arrive
were Edwards and Ferstl (together?). Edwards then ordered
Fornshill back to his CIA/G.W. Parkway post. Thus when Fornshill
left, he believed he was leaving the body to 2-3 EMT's plus
Edwards and Ferstl. Fornshill stated that he was only at the
death scene less then 10 minutes. Fornshill only stated he saw
the coat in VF's car. (Was he even asked about the briefcase?
Was the car locked? and, who was present at the car?)

Lt. Gavin,!® USPP, was the shift commander who
arrived at park between 6:30 - 6:45 p.m. Fornshill and Edwards
were at the corpse when he arrived; Ferstl and Hodakievic were in
the parking area. Hodakievic directed Gavin to the corpse. The
EMT personnel had already left the corpse and were also in the
parking area. Gavin saw the Mercedes in the entrance ramp, VF's
car and he denied he saw a "white Nissan." Gavin saw no blood on
shirt and no blood from nose. He recalled a gun. Gavin saw all
13 death scene photos. Gavin said that he stayed for 30 - 45
minutes and that during the time he was there, no White House

identification was discovered. (This is completely inconsistent
with Ferstl and Braun as to finding of White House
identification.) "Within 10 minutes" of getting the notice from

Braun regarding White House id, Gavin called Burton who asked if
the gun was registered and who owned the gun. Watkins then
called Gavin and made similar inquiry. Gavin kept rough notes of
calls, but OIC does not have the originals. Gavin's notes
indicate "engine warm on vehicle."

*Both Sgt. Edwards and Gavin, both commanders-in-charge the
evening of the death, were transferred, after handling the death
scene, to USPP in Glencoe, Georgia. Braun was promoted to
Sergeant.
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Gonzalez, EMT, responded in Medic 1 from FCFRD.
Daylight was visible. Gonzalez saw the Mercedes, white Nissan,
VF's car and the USPP car that came just after Medic 1. Dispatch
had instructed that the corpse was near a cannon. Forhsnill (and
Hall) got to the corpse first, seconds later Gonzalez arrived.
VF "suffered a gunshot wound to the head." Gonzalez was not
initially asked about an entry point. Gonzalez did not touch VF;
but, he looked into VF's mouth and saw blood. Hall was with
Gonzalez and may have touched the corpse. Gonzalez and Hall
departed and then saw VF's car. As Gonzalez and Hall were
departing, a "second" USPP in uniform and then "other
investigators" began to arrive. In the car, Gonzalez saw a tie,
coat and a "black briefcase." USPP officers were gathering
around VF's vehicle. (Who were these officers?) No Fairfax
County PD were at the scene. Once it was determined to be a
death, FCFRD SOP required an ambulance unit. However, while the
EMT's left at 6:37 p.m., no USPP call for an ambulance was made
until 7:45 p.m. Gonzalez saw 3-4 photos and believed VF's hand
was in a different position. On the second interview, Gonzalez
said: there was no trauma to the neck and no puncture wounds to
the neck; Gonzalez, however, did not observe the lower portion of
VF's neck; Gonzalez could "only see the cylinder of the gun";
little blood was under the head; and he did observe blood on the
shoulder. There was vomit and blood on VF's shoulders.
Gonzalez estimated that VF had been dead 2-4 hours. Gonzalez did
not comment on rigor mortis.

Iacone, EMT, was the officer in charge of Engine 1,
which was assigned to Station 1 in McLean. Engine 1 was
dispatched for a "shooting victim" at Ft. Marcy park. Arthur and
the Engine 1 crew went in one direction, possibly toward Dead Run
Creek/Pimmit Run. Engine 1 crew consisted of Pisani, Iacone and
Wacha. While searching the woods, Iacone learned from dispatch
that Gonzalez' team had found the corpse. Iacone and his entire
group arrived at the corpse. Iacone did not recall observing
any blood. He saw a gun in VF's hand, a revolver. He did not
see an entrance wound. After Iacone's crew left, the EMT's went
to the parking area. Iacone did not indicate who the EMT's left
at the death scene. Iacone saw the coat "hanging" inside VF car.
Hall and Iacone tried the doors, but the car was locked. TIacone
told the USPP that the coat matched the pants on the corpse.
(Does Iacone know if the car was opened before they left the
parking area?) (Did Iacone see the briefcase?) Iacone recalled
W3 and W4, both coming and going to Pimmit Run. When Iacone and
his team arrived at the death scene, USPP (more than one) had
already "secured the scene." Iacone is sure the gun was silver
in color and different from the pictures he saw from the FBI.

Harrison, EMT, was the driver of the ambulance
dispatched to pick up the corpse. USPP were waiting for the
ambulance at the parking area. A USPP helped Harrison and
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Ashford l1ift the corpse. Harrison and Ashford were at top
portion of the corpse. Harrison saw no blood at the scene.

There were 6-7 USPP officers at the death scene. Harrison did
not see blood on the body or on the ground area. No blood was on
Harrison or Ashford. The weather was clear.

Hall, EMT, said that USPP were already on site when
Medic 1 arrived. Hall and Gonzalez went with USPP while the
other emergency personnel (from Engine 1) went with Arthur. The
only USPP present, Fornshill, located the corpse first. (Was it
staged? Did USPP know where to go? Was the USPP leading them?)
There was gun in hand. No description was given by Hall because
be could barely see the gun. Hall checked for pulse. No blood
was on the corpse shirt or body, except droplets. VF's right
hand was under VF's right thigh. Hall "heard" someone in the
woods and then saw someone in an orange vest moving in the woods.
When the EMT's returned to the parking area, Hall looked into the
windows of VF's car and saw the coat, black briefcase and perhaps
a tie. On a second interview, Hall said that he saw someone
moving in the trees surrounding VF's body. In his second
interview, Hall responded affirmatively to the suggestion that
maybe it was a car on Rt. 123. Hall stated that USPP were the
next people to the corpse, even before Gonzalez.

Jacobs, EMT, was the driver of Truck 1, which truck
was dispatched to help transport the corpse to the hospital. The
corpse was already in the body bag when Jacobs arrived at the
death scene. Medic 1 and Engine 1 had departed before Jacobs, in
Truck 1, arrived. Jacobs heard Hall say the gun and gun hand
were under the thigh. Jacobs saw VF's car, but did not say if
she looked into the car.

Makuch, EMT, was on Truck 1, driven by Jacobs. The
corpse was already in the body bag when Makuch arrived at the
death scene. Markuch did not look into VF's car.

Pisani, EMT, was the driver of Engine 1. The Engine
1 crew went with Arthur "toward the Potomac River". Pisani's
search team saw "a male and female in the woods," both going and
returning from the Pimmit Run trail. USPP were in the parking
lot area when the couple came out of the woods (about the same
time Pisani's team returned and went toward corpse?). Pisani
described the day as very warm, temperature in the 90's, humidity
of 80%, daylight was visible. Pisani's team traveled to the
death scene with a USPP officer. At the death scene, Arthur went
to the corpse and "may" have checked the pulse. Pisani said he
heard Arthur say there was a gun. Pisani never saw a gun.
Pisani saw blood on VF's shoulder, but no blood on VF's face.
Pisani did not see anyone move the corpse. Pisani did not see
glasses on the scene. Pisani did not see any blood on the ground

around the body. Pisani was shown pictures and he disagreed
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that they accurately depicted the body. Pisani's team then went
back to the parking area, where Pisani, Iacone and Wacha all
looked into VF's car. Apparently, Pisani was not asked what he
saw in the car.

Rolla, USPP, was designated the "primary
investigator" for this matter by Braun. (What does this mean?
Was Rolla a rookie, with no experience? It was his first death
notification.) Rolla, apparently, was the investigator at the
death scene. Braun was responsible for the parking area. Rolla,
Braun and Apt arrived at approximately 6:35 p.m. "Orientation"
by Ferstl occurred when they arrived at the parking area.
Ferstl's briefing included: (1) VF "died of self inflicted
gunshot wound to the head"; (2) corpse was "tentatively
identified as Vincent Foster, Little Rock, Arkansas;" and (3) the
Honda belonged to VF. (How could Ferstl know Vincent Foster's
name if the identification is in the car?) After orientation in
parking area, Rolla, Apt, Ferstl, and Hodakievic go to the death
scene, where Edwards and Spetz are already present. Edwards gave
Rolla polaroid photos and then briefed Rolla: (1) the corpse had
not been touched, and (2) the area had been taped off. Rolla
claimed there was blood under the head, but stated that the head
was not moved. Rolla claimed blood was on upper right shoulder
of shirt; it was wet but drying. Rolla took his polaroid photos
within "15 minutes after arriving at the death scene." (Since
Rolla arrived at parking area at 6:35 and then immediately went
to death scene, photos must have been completed by 7:00 p.m.
Moreover, Edwards already took his before Rolla arrived, so
Edwards' and Ferstl's photos are before 6:45 p.m.) Rolla
photographed the glasses approximately 15 feet from corpse's
feet (21 feet from VF's head). (In such dense foliage, how did
glasses get that far down hill?) Rolla claimed that VF was still
warm with no signs of rigor mortis. Rolla stated there was
extreme heat that day. Rolla claimed the body was dead 2-3
hours. Rolla looked for keys in VF's pockets, but did not find
them. The search for keys and all touching of the corpse
occurred only after all photos were taken. Rolla emphasized this
3 times. Rolla reviewed the polaroids and said they were true

and accurate. (How does Rolla explain 35 mm photos and the
absent emulsion numbered polaroids?) Rolla found a wine cooler
bottle (but failed to collect it?). Haut arrived at 7:45 p.m.

At that time, the corpse was rolled. Rolla claimed to find and
feel an exit wound and to see a wet spot at the crotch. Rolla
removed VF's beeper, Seiko watch, and one ring. Rolla does not
mention the gun. Haut watched as Rolla and two ambulance persons
put the corpse in a body bag. Rolla went to the parking area,
where Braun was still engaged in car inventory. Rolla said
Simonello took photos (35 mm) of the car. VF's coat was neatly
nfolded over the back of the front passenger seat". Rolla saw
the White House identification. Rolla said there was a paper
with names of 3 Washington, D.C. physicians in the car (not in
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VF's wallet). Rolla said that he and Braun left at 8:45 p.m. to
get keys for VF's car. (Is there a record of the keys being

turned over from the hospital morgue?) Gavin called Rolla, after
Rolla had obtained the keys, to contact Watkins. Then Gavin told
Rolla to call Kennedy. Rolla gave morgue at hospital the okay to
let Kennedy and Livingstone see the corpse. Rolla and Braun
picked up Watkins and went to Foster residence, where two sisters
and Hubbell were waiting. Laura Foster was met first, then she
called her mother, LF. Rolla heard LF ask "did he ([VF] put it in
his mouth." No search of the residence occurred that evening;
Rolla believed Laura Foster searched for VF's gun in the house.
Rolla and Braun left after WJC arrived; they had been there
approximately 45 minutes. Berl Anthony later told Rolla that his
wife, Sheila Anthony, gave VF the list of 3 psychiatrists. Rolla
reviewed VF's diary, 10-15 handwritten pages. Rolla got a letter
to a bank to use as a handwriting exemplar. (Where is the
exemplar?) Rolla said the autopsy (and the latent gun
examination) was hurried because the White House wanted it.

Simonello, USPP, learned of the corpse at Ft. Marcy
"shortly after 6:00 p.m." and he arrived at the parking area at
approximately 6:30 p.m. (Where did he come from?) Simonello
then "immediately proceeded" to the death scene. Simonello was
designated the evidence technician. Already at the death scene
were Edwards, Rolla, Apt, Ferstl, Braun and Hodakievic. (Thus,
no one other than USPP were present at the death scene.)
Simonello stated that within "approximately 15 minutes after
arriving at the death scene, he took a series of 35 mm
photographs, approximately 24 in number" (including some of Ft.
Marcy parking area). During his interview, Simonello stated at
least twice, emphatically, that all 35 mm photos were taken
before the corpse was touched and before the gun was removed from
the corpse. Simonello was advised by Rolla of the revolver in
the corpse's right hand, and then Simonello saw that the corpse
had a revolver in the right hand. Simonello observed blood on
the corpse's face and right shoulder. He claimed there was a
blood transfer pattern. . When Simonello did touch the corpse, he
noticed little rigor. (But, Simonello later said there was so
much rigor that he may have destroyed prints in getting the gun
from VF's hand). Simonello took possession of the glasses.
(Glasses weren't observed before the arrival of Simonello, Braun
and Rolla.) None of the USPP were asked about the second
entrance, the path below, the maintenance road below or how the
corpse got there. Simonello specifically stated that he
photographed the area under the corpse, the pool of blood under
the corpse. Simonello stated there were no signs of rigor in the
fingers. Simonello stated that the gun was processed without his
release of it, and that the processing was hurried because the
White House wanted it processed. (Simonello told Colombell that
the gun was mishandled during latent examination.) Simonello
also collected the torn paper, gave it to Lockheart, US Capitol
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Police, with a 1 page supposed known exemplar (bank letter).
Lockheart, said Simonello, concluded the two were written by VF.
(Why didn't USPP use the 15 pages of the diary, the diary is
handwritten?) Simonello has the known sample used for
comparison. Simonello stated that contamination of evidence
resulted in the different powder on evidence.

Spetz, USPP, was at the Glen Echo station at 5:30
p.m. when Spetz overheard the dispatcher calling Ferstl to
respond to the corpse at Ft. Marcy park. Ferstl was at the Glen
Echo station too. (Doesn't this contradict Ferstl's statement of
being on patrol on the G.W. parkway?) Ferstl and Spetz, in
different cars, went to parking area. Spetz said that Ferstl and-
she were the second and third USPP, respectively, to arrive;
Fornshill was the first. Spetz saw Mercedes "on the ramp" and
she observed 2 cars: VF's car and a white Nissan, Maryland tag
WFL154. When Spetz arrived EMT's were coming back into the
parking area. (Unclear which EMT's, but one EMT said he "did not
think it was a suicide, adding words to the effect that he'd seen
a number of suicides and the body was 'too clean.'" Spetz later
said that there were several USPP cars in the parking area, and
she did not see Ferstl; thus she "assumed" Ferstl and other
officers went to the death scene. Spetz decided on her own to
look in the park for the occupants of the parking lot vehicles.
Spetz stated she found W3 and W4 sitting, and talking on a
blanket. Spetz said W3 and W4 said they saw a white van in the
parking lot area. Spetz could not recall other comments made by
W3 and W4. She interviewed them together. Spetz made no written
report, but she did take notes. (Which notes are her notes, even
if OIC has the notes?) Spetz said she briefed Braun; Spetz said
she did not go to the death scene; Spetz said she then left. (It
is unclear if VF's car was opened when Spetz was present.) What
did Spetz see in the two cars?

Wacha, EMT, was on Engine 1. Pisani was the driver,
Iacone was the officer-in-charge, and Arthur joined them to make
search team 1. Wacha saw 3 cars in the parking lot: VF's car, a
car that was running (no one inside), and a car she cannot recall
to describe. Search team 1 found a "couple", W3 and W4. Wacha
said her team went to the corpse after the radio message. Wacha
said several USPP were present when they arrived. (Where were
Gonzalez and Hall, was it the same USPP at the death scene that
went with Gonzalez and Hall, did she pass Gonzalez (and Hall) on
the way?) Wacha saw blood on VF's shirt and face. Wacha looked
into VF's car and saw coat. (Was Wacha asked about briefcase?)
Wacha saw no local police at the scene. Wacha shouted to W3 and
W4 to ask if they were OK. Did not see "clothes flying." Wacha
and her group passed Hall (also Gonzalez?) on the way to the
death scene. Wacha saw no blood on the ground or area around the
body. Wacha saw a silver colored revolver in the corpse's hand.
Wacha thought she saw a cylinder. Wacha thought the gun was very
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large, possibly a .45 caliber. Wacha was shown photos. (Unclear
if she disagreed with the photos.)

XX.

Before returning to further discussion of USPP
processing of the corpse, I briefly returned to the weapon
evidence.

First, the weapon was not observed by W5 when he
initially arrived at the corpse. See supra. WS saw the corpse's
hands with "palms up".

Second, the polaroid photographs depict the gun at
different distances to the side of the body. By contrast, EMT's
Hall, Gonzales, Arthur and Iacone (i.e. all EMTs to inspect the
body, said it was tucked under VF's side. Also, the following
EMTs said the gun was silver: Iacone and Wacha. Gonzales and
Hall were not asked to describe the color. Why would the USPP
move the gun (moving the gun and hand to photograph them would
congtitute tampering with the evidence). I stated my belief that
the gun hand was clearly moved, and the pictures also indicate no
gun was present.

Third, the position of the gun -- with thumb jammed
between trigger guard and trigger -- is odd. How did VF hold the
weapon, if VF's possession and discharge of it was voluntary?

The powder residue on VF's hand is in a trace line consistent
with normal discharge of the weapon according to forensic
pathology texts; however, the gun must have been held backwards
and thus the line should be on the other side of VF's right hand.
How is it possible for VF's hand to have the powder pattern
depicted in the photo -- if he held the gun backwards (as he must
have given the thumb's jammed position). Also, the pathologists'
report stated that powder is observed (by photo only) on the
lower face; but, consistent with the large amount of right hand
powder residue, the powder should also have been, at least, on
the upper face.

Fourth, as previously stated, the evidence does not
conclusively establish that the weapon recovered from VF's right
hand was, in fact, the fatal instrument. In this regard, (a) the
gun apparently was not the property of the Foster family; (b) no
prints were found on the weapon (or even partials or smudges) ;

(c) despite supposedly being in VF's mouth, no saliva or blood
was recovered from a swab of the barrel of the weapon;?!® (d)

A DNA swab indicated human contact on the weapon's barrel
consistent with a person of VF's DQ alpha type. However,
approximately 6% of humans possess such a DQ alpha type.

n
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powder residue on the lower face, if any, was not tested; (e)
(vaporized lead and fine particulate lead) powder residue on the
shirt, while consistent, cannot be conclusively linked to the
weapon; (f) (ball smokeless) powder on VF's glasses merely "could
have come" from the bullet and casing found; (g) the hand powder
residue (smoke) was not found on the glasses (smokeless) (despite
being next to each other upon discharge); (h) while one type
(ball smokeless) of gun powder residue is found on the glasses,
another type (not ball-shaped) of gun powder residue is found in
VF's mouth; (i) the same type of (smokeless) powder on the
glasses (which is different from that powder on shirt and in
mouth) is found on VF's shoes and socks; (j) the fatal bullet is
never found; and (k) the exit wound has not been measured to
determine if caused by a .38 caliber bullet.

And fifth, additional bullets to the weapon were not
found in the Foster home or in the extended Foster family's
possession. Indeed, other bullets that could have been fired
from the weapon (recently found -- 1 1/2 years after the death),
bear different identification markings. VF's fingerprints were
not on these bullets. (Where are the remaining bullets -- or,
alternatively, where did VF get only two bullets?)

XXI.

Regarding physical evidence, first, latent print
analysis of evidence is incomplete. None of the 4 prints found
outside of VF's car have been positively identified. The print
on the underside of the gun handle has not been identified. The
palm print on the torn note has not been identified. The latents
of only three individuals have been used for comparison:
Simonello, Owen and VF. Against this background, all evidence
was processed (and apparently cleaned) by the USPP before being
turned over to the FBI. See gupra.

Second, "the blonde to light brown head hairs of
caucasian origin which are dissimilar to the head hairs in the
[ ] known head hair sample from Vincent Foster" have not been
identified. These hairs were found from VF's T-shirt, pants and
belt and socks and shoes.

And third, the FBI lab report indicated that semen
on VF's boxer shorts was found to be excreted by VF. Greene
flatly stated that under no circumstances is semen released upon
a suicide caused by a fatal bullet to the head.

Moreover, the swab could merely reflect contact with VF's hand,
which contact is not disputed.

bLg Miguel ggdrlguez \§$< %
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BY JANE FULLERTON
Derrl\ocfat-Gazeue Washington Bureau

WASHINGTON — Kenneth
Starr’s Whitewater tenure has
been punctuated time and again
by loud complaints about his Re-
publican political ties and his lu-
crative private law practice.

But the man looking over
Starr’s shoulder is satisfied with
everything the independent coun-
sel and his staff have done.

If he wasn’t, he’'d quit.

“I wouldn’t continue to have
this role if I wasn't completely
comfortable,”*Sam Dash, the for-
mer chief counsel to the Senate
Watergate Committee, said last
week in his office at Georgetown
University-Law School.

At Georgetown, Dash teaches
the nation’s.only course in con-
gressional investigations. He was

instrumental in drafting the law.
independent"

establishing:. the
counsel’s office. And as a lawyer
with Democratic leanings and
unimpeachable credentials, he
was a perfect choice to quiet
Starr’s criticg. -y
Starr hired him as-ethics,coun-
sel — the first in any investigation
such as Whitewater. - ;
Since joining Starr’s staff . a
year ago this week, Dash has re-
viewed everything. from" Starr’s
private legal cases to Gov. Jim
Guy Tucker’s indictment.
<+"¢] am completely comfortable
‘because I have been consulted —
too much so,” Dash said, adding
the last jokingly. )
* “I am brought in on everything,
every decision, whether it’s to
" . See DASH, Page 20A

Dash

#"Continued from Page 1A

bfing a certain ‘witness to the
gta‘nd jury, whether it's to add a
cettain person to the indictment,
whether it’s to charge a certain of-
fense.”

' when President Clinton took office |
- In 1993, joining the Chicago-based

«Dash, 70, a former Philadel-
phia district at-
- torney, expects
prosecutors to
avoid even the
appearance of
a conflict of in- |
terest. That, he
believes, was
the impetus for
his hiring. -
Sam Dash 1 think he
= . felt'it was very
important primarily because of
the partisan political criticism to
have me there as. his: ombuds- .
man,” Dash said. “I'm very sensi- |
tive to those issues. He is, t00.”
- Starr was appointed to the fed-
eral bench by President Reagan
and served as a top Justice De-
partment official under President
Bush. He left the government

law firm of Kirkland & Ellis.

- Now, avoiding the appearance
of impropriety means Starr must -
watch the clock as the 1996 presi-

-dential election draws closer.

“I'm very sensitive to the issue
of how long he continues to be in-
vestigating,” Dash said. “I am con-
stantly raising the issue, but I
don’t have any problem with him
because he is equally sensitive to
it, that he shouldn’t continue the
Investigation in such a way as to
bring it into the presidential elec-
tion campaign, that it would
change his appearance as well as
that it would look like he’s using
the independent counsel’s office
to assist the Republican candi-
.date.”

Dash said Starr has clashed
with his staff several times over
the timing of indictments, trying
to get them to make decisions
more quickly or to take action
sooner. “He is doing everything
he can in order to expedite this,”
Dash said.

“Don’t forget that it's only been
a year since he's been indepen-
dent counsel,” Dash said. “When
you compare that with other in-
vestigations by independent

1 who steers Starr
troubled waters

Date: /D{X{ﬁis’
Page : (4 ;i %4

! * FAIRNESS AND DECENCY

- From time to time, following
Dash’s advice, Starr has done
what he has done with unusual
sensitivity. ]

In his statement announcing
an ‘August indictment of Tucker
and James and Susan McDougal,
Starr included this disclaimer:
“The indictment does not charge
criminal wrongdoing by President
William Jefferson Clinton or first
lady Hillary Rodham Clinton.”

' Dash said the disclaimer was
iritended to prevent any innuendo
that might impair the office of the

' president.

 When a Little Rock television
station reported that Tucker was
grl;eeting privately with Starr to
discuss a plea bargain, Tucker
immediately denied it. Starr’s of-
fite had planned a standard “no
comment” until Dash weighed in.
At Dash’s urging, Starr issued a
statement denying that any plea
agreement was in the works.
+“I think a prosecutor always
hés to be thinking, ‘What message
ain I sending? Even when I'm try-
ing not to say something, am I say-
ing it?’ ” Dash said.

» Dash was also behind an un-
u$ual press release this spring,
following rumors that senior pres-
idential adviser Bruce Lindsey
was about to be indicted. Starr’s .
office announced that it would
not be seeking any indictments at
that time. :

' “I see this not just as a public
rélations strategy,” Dash said,
“but as an ethical, proper prose-
cutorial concern as to what mes-
sages are coming out of the office
that could be harmful to people.”

. If such concern seems unusual
for an independent counsel, it is
not for Dash.

. When he was a prosecutor in
Philadelphia 40 years ago, Dash
twice argued against the death
penalty for men against whom his
office had won convictions. One
was later found to be insane. Po-
lice were found to have withheld
key information on the other. In
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' To Dash, they were simple cas-
es of fairness and decency.
. “The job of prosecutor is very

important to the community,” he |

said. “It's a very powerful posi-
tion, but it can be abused. You
must be fair and must abide by
the law, but you can still be a
tough prosecutor.”

WIDENING ROLE

Dash brought those same stan-
dards to the Whitewater investi-
gation.

. His role began with an invita-
tion to lecture Starr’s staff on the
role of an independent counsel.
The reception was such that Starr

invited Dash to join the staff.

Dash’s initial estimate that
Whitewater might require three
or four hours a week was serious-
ly wrong. It’s been more like 20 to
30 hours a week.

“At times, I spend whole days,”
he said. “At times, I'm being
called three or four times a day
by the Washington office or the
Little Rock office.”

Starr is a busy man, too. His fi-
nancial disclosure forms show he
has continued to make a sizable
income from his private law prac-
tice since being appointed inde-
pendent counsel in August 1994.

Ideally, Dash acknowledged,
he would prefer the independent
counsel’s post to be full time. But
he said Starr’s private practice
has neither interfered with his
Whitewater duties nor posed a
conflict of interest.

“He’s very sensitive to that is-
sue, and he brings it to me all the
time,” Dash said. “.. T would not
hesitate to confront him if I felt
he was wrong on something.”

Although Dash was hired to
serve as an arbiter of fairness, his
role has widened to include offer-
ing advice on virtually every facet
of the investigation — from prose-
cutorial conduct to trial tactics.

When he picks up the phone in
his modest, book-filled George-
town office, the first words he of-
ten hears are: “Ken asked me to
call you.”

He has made two more trips to
Little Rock since his initial lec-
ture to Starr’s staff. The first was
to participate in a “major indict-
ment review.” The second was 10

days ago.
“I have been for Ken and the
staff the ultimate sounding

board,” Dash said, “and it’s gone
beyond the issues of just ethics.

“If they are dealing with an is-
sue involving a witness, evidence,
indictment — if they sense even
the slightest ethical issue, if
they’re uncomfortable in any way
— they’re supposed to call me,
present the facts and get my opin-
on.” ;

Dash’s opinions — which he
does not hesitate to share — carry
a great deal of weight.

“The ethical issues range from
marginal to real principle ones
and serious ones,” he said. “Obvi-
ously, I would insist that they take
my advice on the more serious
ones, and if they failed to take it, I
probably would not stay with the
office.”

Starr has not yet rejected

Date: /0

Page :/

Special to the Democrat-Gazette/NYMA
Sam Dash lectures in his congressionial investigations class last year at Georgetown University.

Dash’s advicé. And even if Starr

disagreed with Dash’s opinion,
Dash said he believes he would
prevail. )

“I think to some extent he has
limited his own conduct that way
because an independent counsel
who doesn’t have me as an ethics
counsel isn’t bound by me,” Dash
explained. “To some extent, I re-
strict what he can do.”

But Dash quickly added that
that doesn’t mean he’s calling the
shots.

“I do not set myself up above
Ken Starr. I am not making these
decisions; he is. ... (But) he be-
lieves that in the long run, by fol-
lowing my advice, he will be seen,
in the ultimate results of what he
does and the final report of what
he does, as having observed the
highest standards of ethics.”

Does that ever make Dash feel
used?

“Some people have said I'm his
holy water. But, no, I don't feel
I'm being used,” Dash said. Then
he interrupted himself:

“Yes, I'm being used. I'm being
used correctly. In other words,
I'm not fronting for him. .. I'm a
purist on these issues. I take very
strong positions. I hold prosecu-
tors to the highest standards.”
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Starr

e Continued from Page 1A

rival some other high-dollar in-
vestigations.

A continuing review of the
Department of Housing and Ur-
ban Development’s activities
during the Reagan administra-
tion has cost an estlmated $17
million since 1990. The inquiry
into the Iran-Contra affair,
which included expensive for-
eign travel, cost about $40 mll-
lion.

. Officials in Starr’s office were
not available last week to com-
ment on the GAO figures. White
House officials declined to be
interviewed.

At the heart of Starr S mvestl-
gation is the Whitewater Devel-
opment Corp., the Marion Coun-
ty real estate venture President
Clinton and Hillary Rodham
Clinton were partners in White-
water from 1978-92 with James
McDougal, who also owned the
Madison Guaranty Savings and
Loan Association.

The thrift failed in 1989 at a
cost to taxpayers of at least $65
million.

But Starr is examining other
issues as well, including the
1993 suicide of deputy White
House counsel Vincent Foster,
who handled Whitewater ﬁnan—
cial documents for the Clin-
tons.

Dozens of people are in-
volved in Starr’s investigation,
some employed by his office,
some on loan from other agen-

AL AR .
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cies. The GAO’s audlts conductz
ed routinely every six month 7“
provide a general description’ o
the expense:

Between Oct. 1, 1994, ang
March 31, the first six month& fl
fiscal 1995 the FBI's.work o
Whltewater cost $4.3 million _11
the lion’s share of the $6.8 mglo»
lion Starr spent.

Starr and his staff were paldr
$863,329 in salaries and beneﬁ
during that period. Other ex 31
penses included $354,019 fo Ll
travel and $213,416 for purchag—'
es of office furniture and equipz
ment.

Starr’s annual salary as the“
top Whitewater prosecutor hast
been $104,000. He receives:
$55.43 an hour for his work, up,
to a maximum of $115,862 a yeaf'l

The independent counsel an{L
his staff have been paid $1.8 mil;
lion since the Whitewater casg
began in January 1994 under-
Starr’s predecessor, Rober:l;(
Fiske Jr.

- Since then, the mvestlgatmn
has received $652,000 in a551s-
tance from the Internal Rev—
enue Service and $86,000 from\
the Justice Department. Travel,
costs totaled $649,711; supphes:
and equipment, $115, 622 rent,;
communication services an'd‘
utilities, $474,759.

Rent for Whitewater ofﬁces
in Little Rock and Washington;
ran about $195,000 for the first:
six months of fiscal 1995. Starr!
spent $192,075 on contractual;
work, primarily for consultmg
services on legal issues, durmg.
that period.

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 42



Screened

fv: David Paynter Date:
[L1=27=2009

[eeny witn Mgl 7=dr g )

1'7461"’ /M Mma 0-’2!"‘/
® G 2 Cy [a offite -

/;#4/»] PR TRV R S Y N RO = b ro mdhe % /e
<omcmnry.a7‘f @.' 6(7‘#4\/ i BOVSL = W‘/r/caé
oK pdn TN ™m7.

M T hes 60(»-7 ~a /w(— Cenn - dl*ﬁ«/ﬂ‘vn

#‘M - Me :
8K Nov b e Lgigaad
[ 3

Lvai
M aTRin IBRE GO ~ dan P O PAA

. wwenten Yo sl f/ﬁ/t‘}y

/8-10-9Y¢ A‘T’ f‘;,( /.qﬁv-‘w Ar.//sa ey —~ ro’ T2 Ky 7"‘0

MR R MT [k -desw-

Me e - Rom on Pk - T EOIA(R) T = (C)
I-2-9 ‘:Iw‘ﬁux/ 7<3 Give VA vtyinn Cwsfew 31 K AL
' Owby Yo Flile o Le-Fly,  Faz .acw o 15+ o e lainn Yo
Ce - (o e, .

e Ko Avmbivy W?M?Vv %14:\/.,75.4..

[Focka armctt 7"'61/(7(7\-‘;/'--,‘0(/’ = Wa /hv;, s

WY prosec. opproed .

Serng- ‘FireTo &,A/JCAM
L tancanit ive

” et isrvn)
294 PR requet [or amip a  SAY ol i e 7Y
g < o il % seug, g 53oh et -
— EQIA # none 5,7153734&0991@7;&0,5236,,33@ Ay s

B+~ Joh,,
A~ f‘,‘(/n(.&:"\’\ ‘A\fé’ﬂf}-l‘ ove v ol A deatr ez (daeas



“Z lAf\ ’\QT et &\‘Of w/ LVT I W'.I/ d‘/"*/\( ~up /&( 'F' ."#

=z kwt%.} o 9 il Lvele”

-17-aY 55\/8 P I Do A Shw:}
11-06 M7y
W v Noer — 6/(4//17-f/ MR
BE hed bemn bpoliny uy P
Dreft Rl by, Fdle hed bem sorp ¥t
S e ‘dy-_'ﬁma/ ratlriioey = P to mplerts vl

T §7\’)|~,,
B ponat it sy taiPbly A
VY ﬁ\{ Méwo = MR haes FeviCores a,,..z,.ln\o'

TR toun. £, RBZ
Frela Rpt Cont*iat g — ofRn S:vvy‘"‘/'\c?} N,
AT wgentlaty Gl
. b T b (ATwiey

UVj't Fure A ko7 ‘%’Af ﬂ(’f7 Koy e Covaieh =
prc. e bt LLpeXly 04(7 Z7

- Ml/'vé(q ‘5
gaco«ac m7(,g.'7 Unf’ﬂw

/- PG /KK/:;M y R/ Reman. BV M Pz, —

"

00T = Canypviny = °° 154A77 7 to AT Hown

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 44
— MT o CHJWS  fo MRS 7o -



:FOIA(b)B - Rule 6(e), Federal Rules of Criminal Procedure, Grand Jury

'w)(bec T werTe To B vhpo PR oy slvé/o.'k T -

zvs‘fé}/ M‘?» I Sterr 4 Tovky
| .“)\_MT Wu,\ 1-Va sty — CT be vied —

ZAOW Le w.//(ecfév ?S'W#W'\e iy ww? 3
ety /.wtuj
iy Wi K ity
M'(’M’e M‘]Z_ = 8(5.~Af4

I"‘:f 3L a/«j N e aripod o TP est Jaind,
G-:J N be vred -

,Z'z: o N e 2 u.r/‘f/c,-g- >

P v T~ MR
2 arte, wvsrPP =

ot o} 6'17,5_.

Zg}( et A.;ld./w ov |

ZWC— PI AT MTr #lrn VL -~
ek = phtor ok~ Lok, /MT .

— e il Ao all OJj
é/.(/ mch NM M/’OI"\’J z/'> N
MT ol IR AT he s B hid e w CovferS The et e,

—*”’"”TOIA#none(URTS 16371 ocld; 70105786 Pa 55\45
IR iR Sl 5,//:1 sl M7 ”D f”95

ales



:EQIA(b)B - Rule 6(e), Federal Rules of Criminal Procedure, Grand
“ Arfr-l <
. ﬂ/)é Gv—uvM S ,&/;7}.,/\3&147“«
V!f« w—ﬁ%»/ IR fuwﬂ/’ oy ¢ Fppa -
7
oLy Yl ?‘*(/Ce.( AN Greal alrogd. ovpm\.(-; 4\/'7‘5‘/@7 )
.l G-o7" /e..(;, 7C‘\ Aovenc e /ﬂu /"J w7 -
\ “» . F%,M‘Vy?
64«, e,-
A Z '4\’7("/'.}‘7
/0“ (,JHM'M M jfv,_r,,,g/ﬁ,
-39 4y /VUL«MQ '/\) /"i 7 -
Wv// u.l,’l I 57,4 &7 "fovAe‘,’ Sried .

e mwn, 7 INAE /W’})
M\\Q“(] [4*0\,\/ P d =

Jury

Af"‘v (}7/,; W Y N A u/,E_‘_\! Sk - AT
. preat ta ,,n.+q<~ CAged To ke aniprect :j B gl

Da~¢- ve- d '2»07“ /“;(}”7 = 7‘-4‘17[#&]&\«74-\4 PR &y v PN

] OJ"(’/,\c'——
2.3 W 75»'&404 rArM

" [3 /l.,.: in & mw>
V{“M.—T K chY OMM

-5‘!\41'06.4 ‘[\,\‘ 1\) doDoVLe la & VVNMY — AD+

5(v4‘4 o

FOIA # none (U 71) Docld: 70105786 Page 46
fsub/, - 2weévenr !



””7//6’1‘1‘& revitaes sl Me Vhpo.

//'z a/,)/ ;,72‘& Wro,,a = 'féyaré’\u? bee T e S —

oy’ of ane.

m’emwﬂ"fw s,

te
NWI J‘N\ Tt #r‘? A(r—ﬁ (4// M M act o r & T",'\n_, bl i

ﬁz/7 MI = Sisupdhed Tor GT—
f;h;?i PN Wie unda WW .

-
s MNPl M JL\MLV(,:.L Ne 7(‘-/¢ (A,.\gte,“w.s =

7 At T Convinee bte. Sha csmvnws /,e,,i,z/,

do-G¢  Lueley (Fmoas (i)
g3 MAZ:«/] (4 7 R 2117
(L8 O b revwz //wf‘-Mfc e L-/ovy'fw@
(Col ommbett = dbstere s Hae s - I

(1T e Ca’*’w'w J‘{"‘ Al "t phsToy, a,0ed. -
ne nor/ rv rinlaad, - '
/\"A t/-'Md A”N w n.‘ ”,2/: 6/0vr o™ t‘ﬂo‘d f:k’l_ P

g6ty t , _
ol Yoo «lf ave (o5 2 vemy guvd popde-
., B
L2 FOIAH feasrdMBTSaL6371MDock: 70606786 age 47
Te Aot serne !



EFOIA(b)3 - Rule 6(e), Federal Rules of Criminal Procedure, Grand Jury

r'v.e \':
- 3 45 )

~‘E‘{~95’ /‘112 LA ref wf EMTT
“ (@67'5\— gKW/AV M/ 8%44/% /7{?’
6“1 tar 01&4>
§ @M'f /%‘7‘7()« Puet Rlco
-$-88 6T -
# /‘572‘%/ 7‘ __\_, l_ —‘

$ sers M’“VL g )

fa/or: £ott) >

Bote. e, sl Moy uT- 7 wrrPine
n'ﬂﬂdr Wiy wy) T

[ *
y{b{ Z}‘u A:}:Co//u?w; wyf 6T - yov W"[//\e"vj

'ﬁwwd-n,d- vr P

é\ﬂnﬂ' & ‘an ~o? ’
fnéﬂbxjft/ég Nsg el oy o ~o

A{)y;?, wes T BW «7.
ZiM/Q-u¢721/'ﬂAh-rwc/V Lol Cop e O P Foiesly

A

Y
(j E # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 48



EFOIA(b)B - Rule 6(e), Federal Rules of Criminal Procedure, Grand Jury

== o
0T . i b il
- o Al wrhad - Py PP / eravT 2/: J:r;l :;a: -

10~ QS @ et Tt = 7l Plen - €T
e L1-0, 1,001, 1=t6,0=cF )

Lhr’~ Mf;" £ &
(fé ‘/wb«'J/Ma”' ¢J

® I“V\)

=L

[ T ol ot et

1 39 .
'5 M7- PR alore <= G T Room —

Can I hedp yov meast wa‘M‘VﬁmATwrm,

s Exeled e Wi ﬁf,,_r,ff ::,(‘f».,'f’.
AT = vhrure Ase, Tas g7 you?

vE 8, Tc pvees
! fP-a8T c/bs/\’add ST Sze - prp 7} wetd
M, e o

O - ot - Ao Pree -
;5 B e s & R Py P Pawaplts 16¥%
Wbt ot b € (20 A 57,« /y.,‘>
= "T'm o Ty iy i Tl Giap™ =
w T e '."‘al"

A

,_,.% AT Semt /o;,\'f', At oy - o] Lo JE

himm he o ynta ocTy [‘F’%M /J@
[,‘-mawoug)

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 49



‘FOIA(b)3 - Rule 6(e), Federal Rules of Criminal Procedure, Grand Jury

_4/_G)S'[wa/> M&\l7%'— Selsi v —
*—_-_/ ’
: DX w s y—e.f/ Foujle tvayqov — Yov Wﬂ;y/
o o OS 50 iy T enlt Thet # 7\,-5\' Gt T ™ cell

bl sl bt
ZD//)/\V' el = o e /«7‘1

12 AT 7he) M/i /4¢fr:, & B~

S-G—U it T Conne beek o poxT To /-1 7. /-hj

13-8% [F') /l'\arre HE ~A~lrus fo/rcw/ F’YW) So. T 7 7\:@] &L —
M..r'\, 774&,..\7?(} S 4

oS-G5 (Cordn) /”y;mo,u bl Toe EF =
T Sepet s A\

S13 6P Pl t Bt T »
e ot Rl Ll s Ted R e o ST [Feu. bst cta)

(s 1% ey Neok 75 &'/Mf-

G- %5 %‘\MJ"’ 2LEM - T, 54 A }/Zf —py ChOW
i V4 b4
ST bsdd ol veedy priked T LR &L --- )
== b PA = Me QJM&Z oA yov (B&A-'n- e Uqﬁn)ﬁsk/l‘\mnj/y 4 Ao

[ Tov Fvyd aonbvylad ~rt- J
ARk (ugs 16374) D9oId: 7005786 Rage B serv) -

T N aroe




1FOIA(b)3 - Rule 6(e), Federal Rules of Criminal Procedure, Grand Jury

LR e wyf Be e

M T et LT po N copae® o wf
M'f o J@&"p(ﬁ/ﬂo»

| (/U/fi\./) —7‘2\»&.7&,»‘} 6e&'fme up,
/1/77'\3 ?‘Q 71/|J/o rff‘*ﬂ Uw)"f‘?ﬂ\,{,
H“/ 6 e Vfﬁ\fh%mv 661;4’ MT  AlavrosS -

_’/J {/&A&W)
@— 7( reA/1,7 you 2 yov 6(@ Un/w]é\_(\/ Wﬂ
fue 3’“"7 you e Fresdfet Pre U8/,

SA}O Jee 7/eJhT$ om G JVB/°&»j
/T—f__\d o oo, ”(‘V"‘-“"k >

-

./' yov 6 etf J'ﬁ:( [T - sYup Tme coctesed o
Lo ed ,M\,JM Teavien " Bect gy Nee (Pl .

— "’.r "oy rr\/hj' w/; VaS P, %"Q v Z

will Aot (,ool( qo~ vpe Yovr ‘..rg,w,'// be Reflas,

LI AV
Tyl 2-._‘ no basi, TN S

Z vy el tig Tovpet WJ
A bacle .

= ok T wc-\'/x‘u‘. T ov 2 be Seveas?c.

ML - il pre"f )‘./ /.eM Grd ey oo

fe Withen - | = P R

MR Fle-Ced b, TB M7= Te iyt Fogplae

Hiey ?07- 400 KA B N vy ;
“Z oA ROHHnone guRTs%myDom(f 70105786 Page 51



..‘_.._,..-

/E;;O,*v‘\{i
J'-:O

‘f,’«f&_,. i p

. K{J "o - wp o ///1447

W Gartany 6«;‘,\? e “"‘d
- 7'(‘('17@'”""‘1 =
e H

y -"5 1,17‘ -H Os/ve"‘

‘y-& s;\")\/’.




HRC & o'y Nhoae wecasl. -
MW - A%M« » o f¥ mw in oFFCe —

7/ L - Secnh Pocedic

* 7/21 e - BL > 18 mnin-

7/7-2 Seoved /»ocpdwr chenged

Lutis — Scbedote o - Cp. A Feance —
Cp- 3972 < ﬁ,/// 623/ V.

. Ov. H‘nv/f- Chg Oftirm
— St_’w-'ﬁ, WA’.{ - .r7(g Spa
petiet

.- meuﬁdmﬂ

) Time ke -

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 53




EFOIA(b)B - Rule 6(e), Federal Rules of Criminal Procedure, Grand Jury

-
s

'?,,5';“/,\,. Cné&t/ C’i&rk 76\//,92 -

=Yz (5 P/ﬂ ar

O Pocr_rrote.,

OMT— & rect, //\H;) [A}Ao Svceasdss @a“‘u)
[Am( bea. u./ltn/ ‘n by, Fi Ke)

O Yirst~ e Fravma= 7o O in bis mind a7
TR Ry .
Powis, o hemid
IMovecment oof Lw/7

(09 70 - Lwo/,,, wal snssed 107 S & snills

Q?/’af)..olq_;u?' a I7Hle /gy

@ S/ced - ke t/S/’P;
(w0opre of oloys) -

@ MR ’*KQ /MOV’A - Cﬁm(.&L&d/" /V'fwf/’ﬂ/ S

N @ﬁ/’—m
£S (hors)) - 2o Civ- et P bns () s fons
MR ~ e neaw Ny

/d’f 7‘7'//(' o MR - F‘/,Marc‘? = 7ialen ) /dE',‘,7/ Gr
" O/ FTng o Mo T

£L
CLLTH o R
| . ‘ ‘Grie/ion, o€ %
O o A ?{*rso“ F(ORTE 5%1’7): D&E{é: 96465786 Page 54

veal hosklgh




par Ben T s, c€ e cope wis s Py of
ety ool
7’%@ rés e bn;L? 61 /J’V""*/ S\‘Ma—% ﬂ:/k;"'“ ’\b««/dﬁefu
Alaa

ste —_
p-30 “o ON [1Ke btk - -

XXT
G et/ bOdm —
Semén - Qettne : ot veleoanw tym-»-ﬁfﬁ-’&ﬂe/

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 55



e L)

—

‘pfffq/ﬁ Wi Mon vanmny 7 US/A2 + “’MG,Z, ﬂ‘l 7
Tetwn (‘LJ 7‘0\/") 3oL T Eéwi L [ﬁ/*— %o w-ﬂ)
(15-1°) g
— ﬁVj.)'lW (/‘A»Mc) 7 W /M (JZ-va-) EWM7
Zerone orm7 Gowr zedle 2 (/’M—m/“g) Eem7T
We ek o7 % Braveihotf Vige
p .J » Eyuz fb(bﬁdm?‘.tﬁﬂ&w"yw)
{4 @,.: =
6:37) ol EM7T Y 447 ()
k.3 ﬂaw (,of/_\e

o ¥ S&w/}.et.d/u,m moviy bty bellad Wuber

‘*y-& @o,,_D jatord Cov
o Brvn VPP et w) Dev/ wetkilas Jo c¥/ose Liia L,:‘;o ,@Z}I‘—W
} = . ; . =
";:J., 63 % vir P"m‘;?‘&x‘fg_‘f"/h/énw)' Ao/ aro¥ e
ol sBet  USpP
ol
AT N B8 i
L o[ Simonellio vitp |\ 35e
6520 Eolwhn/,,( N4 B lenit/
(-3 QFe»s 7/ : v /’o/a«w’&/ﬁ)
Hoda Kievs, vepP
® S/u'fl

:307 :
6644([,7“/ G“\/nﬂ " ()Sf'f

bL#rr W
Ao ko

ambuling - o 1)/09‘[

-

"> E
Dv . £V FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 56

1+



7N

/’au. G~oThg, /7&;/‘»,7‘@,\ A a7 le-fec a7 230~
/\Qf VF - (Wb

o / ¥

Z’/Ii CNZ) Lt VF cur b 67-'7% «f YII3C

Porion iv mmetelle Cor (So)iy oF b o

9.4 /4

L w3 o wy \ra..,(,,_\7«w

/"Nm wor 'y B v o ea, —
VX" wa_]
ws’/(w> szb..yw

v/
/}1/7~/Z W L tw v hear’ (rntntin /a?),

L 1P = A aﬂamﬂb/ L)ool ate o VFES net
/

..ANN i My Oy .9,</, b Mé’/ E Han W,F.w e
NzvmeTired Gea w b Chned 17 A 'J‘7\/n-—5'v—r" O '7“29'7‘5/\(

FOIA #norte{URF$3146371) Docld: 70105786 Page 57
NedLokean o 2hIN Aot rn vt B4 by fuke Covief



e

~2d &
MA. o —

Aec.Q-zf; Gy

feo 1S 4
déﬁfﬁ"/q' /),! 2 — jﬂvhy ‘Z WE Sl A Wdﬁu o vl o Hy

Jod AT S gt /»«/.‘awf

f"} n'\‘)',\“lw 67 Fake covmse/ —

[M §'L‘OVVI 751"7-. VF AT '.ﬂJV'.('dfM 17"%‘ == ;‘Ml(/ /("//t./ vte J‘u.'c,'é/)

S owes ctise. pti o ol lton arnd = A comaffv.a‘aj
d
ZiL -

pes “Liae 3 Fie "

ZE,

/, (0 n N A - UF AT prevtevp.ef
leda JaKu S = VP pweocespled
/'/,,q/uzwl -
»* & by 7 o bIRve

ol (ers] 2 bv e Feana

" LN “ t ?
NJetSom Oy Wel g, .




MA - Coidd Le lar flﬂ‘f-‘-— Nedt

/)

FOIA(b)7 - (C)

O)l)ﬁ 1w - Whe 2 o - W

&% y Elod o

hyen v erts P Tl ) aft TS -

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 59




(R Clrse P Srdn
3-/5:4%7 Luvele - —

MA e K S T g o2l 3 —
K(-«/m’f AN Vo 0’4?‘(7}"‘7’-'«-

fa et Mk —vu“('i D‘-JLI M7

k< ik Yoo el -

. ,/1»9 feg)anslly
o g,ww"’k M[«(;-fz‘ﬁ\,\

J&S8 /CV:VLJ°7v"7 v/ w [ FE -

oyl V&TQ,,,

PMA. con wwl o & Totns =
hed > Lv (ved.

/LS~ pantntle Xy YE
fz et b 5/\& Ll ot meud ;n7€> qu,/or./:‘ﬂ/p,

A [/'CQ,, - N/a,? ufm g\ﬂﬂj W\)V/C “

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 60



‘FOIA(b)3 - Rule 6(e), Federal Rules of Criminal Procedure, Grand Jury

AS - Ko o0t U

S - MR 5 tpc8S Lk

—

, Thto Lybl o (e

COYV\-'/“‘ /—v b(oam‘(_ /“)7,«\477‘— ao‘h% pvy\/v,'} M%
7T FUb7 ) Ko X0,

/) PMT ban oiket LR T [l alt SR
LR )5 Teywerizey by, f7Fr
@ T Pttost bimn prfesi o/l
o e d Far)
> bwf 72 VZ/JWeﬁ‘Mk Comafrona S0l
L é (7'\3/7,,_7 e 67T
L (e o m 4 chen)
@) mr 1e 74

b MT Spedsy info befove wlP -
sanided Tt (L397)
 Zaputins 7 I gt =

Je bel e éut/.,l moved - e Tusa J'an»M—W Alsd
Conditson H necK

/S pequed PR =
" 2 ;—w(é( (T ou S Vit wf B Theg weed .
(AR - 1FE D (g ne bt Lo cunte Wi

Screened

PIR ~govt kS & puiwios™ Ev: David Paynter Date:

! FOIK H#iharre ;S‘@RTS 16371) Docld: 701Q5286PagE 61
LMM Ly -




10/10/95 09:30 202 514 8802 0IC »>> 0IC LR @oo2

October 2, 1995

Miguel Rodriguez
United States Attorney’s Office

Sacraménto, California ‘} T
A g ~-
Dear Miguel: A’S w W Pc-a_/l

am writing to invite you to provide me or anyone else in

this Office with any facts, analyses, theories, or the like that
you have concerning the Foster death or any other matter under
investigation by this Office. As you know, we have been continuing
a thorough investigation of the death for many months now. As we
de=Se, we continue to be interested in any insights you may have.

Please contact me at 501-221-8705. If I do not answer, leave
a message on my voice mail or with a secretary, and I will return
your call promptly.

I hope all is well at the United States Attorney’s Office, and
I look' forward to hearing from you.

Sincerely yours,

Hickman Ewing, Jr.
Deputy Independent Counsel
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HARDIN. BEERS., HAGSTETTE & DAVID$SON

ATTORNEYS AT LAW
1201 LOUISIANA, SUITE 3300

HOUSTON. TEXAS 77002-5609

713-652-8000
RUSTY HARDIN TELECOPIER 713-652=-3800 OF COUNSEL
BRAD BEERS CATHLEEN C. HERASIMCHUK
ERIC S. HAGSTETTE TEXAS BOARD OF LEGAL SPECIALIZATION

CHARLEY A.DAVIDSON BOARD CERTIFIED CRIMINAL LAW

MIKE BECKWITH

September 29, 1994

Mr. Ken Starr

Offices of the Independent Counsel
10825 Financial Center Parkway
Two Financial Center, Suite 134
Little Rock, Arkansas 72211

Dear Ken:

Please accept my resignation effcctive today from the staff of the Independent Counsel’s
office. It was clear to me after yesterday’s meeting thal there are good faith but irreconcilable
philosophical differences over both the substance and staffing of the Hubbcll case. I think it
would be in the best interest of everyone if you proceeded with matlers the way you, Bill, and
Mark preferred. I simply no longer feel comfortable with the personal d:/namics of the decision

making process presently employed.

I had hoped to inform you of my resignation by phone today, but thus far you have
undersrandably been busy on other matters. I will be glad to visit with ycu at your convenience.

It has been a pleasure knowing you. I wish you and the team the very best of luck.

Sincerely,

Rusty Haxdin
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HARDIN, BEERS. HAGSTETTE & DAVIDSON

ATTORNEYS AT LAW
1201 LOUISIANA, SUITE 3300
HOUSTON, TEXAS 77002-5609
713-652-2000

RUSTY HARDIN TELECOPIER 713-652+9800 OF COUNSEL
BRAD BEERS CATHLEEN C. HERASIMCHUK

: TEXAS BOARD OF LEGaL CIALIZATION
EBRIC S. HAGSTETTE BOARD CERTIFIED cmmuiteuw

CHARLEY A.DAYIDSON
September 29, 1994

Mr. Kenneth Starr

Office of the Independent Counsel
10825 Financial Center Parkway
Two Financial Center, Suite 134
Lirtle Rock, Arkansas 72211

Dear Mr. Starr:

Please accept My resignation effective today from the staff of the Office of the
Independent Counsel. It was a great pleasure to have met you and worlied, albeir very briefly,
on your team. [ regret that fundamental philosophical difference; concerning both the
methodology and the staffing of the case to which I was assigned have divided us. Reasonable
people frequently differ, but you, as the Independent Counsel, obvious|y must pursue the path
and direction that makes you most comfortable.

I will look forward to hearing of your many successes in the future and hope to have
another opportunity to visit with you some day. 1 wish you and the entire team the very best
of luck.

ASigeerely, .
l\,} A S S
Cathleen C. Herasimchuk
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Statement by Judge Starr:

Mr. Rodriguez's public complaints are false. In January 1995, I directed my
Ethics Counsel, Professor Samuel Dash, to investigate concerns that had been brought to my
attention regarding the professional conduct of Mr. Rodriguez. I also asked Professor Dash to
investigate complaints made by Mr. Rodriguez about interference with the course of the
investigation into the circumstances surrounding the death of Vincent Foster, Jr.

After carefully investigating Mr. Rodriguez's complaints of interference,
Professor Dash and the other members of my staff who assisted in that inquiry found them to
be without merit. In the short time he was associated with this Office, Mr. Rodriguez was
given wide discretion and provided with resources to develop evidence, pursue leads, and
question witnesses using all available means at our disposal. The only restriction placed upon
Mr. Rodriguez was the same restriction placed upon every attorney in this Office: that he
comply fully with the rules of professional conduct, follow Department of Justice procedures,
conform his actions to the letter and spirit of constitutional and statutory mandates, and act
with the highest professionalism in all his dealings with the public, the court, witnesses, and
fellow members of the bar. When Professor Dash and other seasoned prosecutors in my
Office reported that Mr. Rodriguez's conduct had fallen short of these high standards of
professionalism, I accepted Mr. Rodriguez's offer to resign.

Since that time this Office's inquiry into the circumstances surrounding the
death of Mr. Foster has proceeded at full pace, with the diligent efforts of several experienced
attorneys, FBI special agents, and forensic and criminological experts. That investigation is
active and ongoing. We are pursuing all evidence in the most effective manner and to the
fullest extent possible, regardless of where that evidence might lead.
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Statement by Professor Samuel Dash:

In response to concerns raised in January 1995 by lawyers, investigators, and
witnesses about the conduct of Mr. Rodriguez, Judge Starr asked me, as the Office's Ethics
Counsel, to supervise an internal inquiry into those concerns. Judge Starr also asked me to
review Mr. Rodriguez's developing complaints of interference in the investigation into the
circumstances surrounding the death of Mr. Foster. I thoroughly examined these matters with
the assistance of other senior, experienced prosecutors in the Office. I reported to Judge Starr
that Mr. Rodriguez's complaints regarding interference were both false and reckless. My
assessment was confirmed by every member of Judge Starr's staff who participated in that
review. Indeed, during a lengthy discussion I had with Mr. Rodriguez about these matters, I
urged him to follow Judge Starr's direction to continue with the investigation as thoroughly as
possible, and to pursue every matter he believed professionally required. I reminded him that
he had to do so, however, in a professional manner. In my opinion, Judge Starr allowed Mr.
Rodriguez full latitude in conducting the investigation with the full resources of the Office at
his disposal. On January 17, shortly after my discussion with Mr. Rodriguez about his
complaints and his unprofessional behavior, he offered his resignation to Judge Starr. On the
basis of my conclusion that Mr. Rodriguez had demonstrated significant lapses of professional
judgment, I advised Judge Starr to accept that resignation.
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Statement by Judge Starr:

Mr. Rodriguez's public complaints are false. In January 1995, I directed my
Ethics Counsel, Professor Samuel Dash, to investigate concerns that had been brought to my
attention regarding the professional conduct of Mr. Rodriguez. I also asked Professor Dash to
investigate complaints made by Mr. Rodriguez about interference with the course of the
investigation into the circumstances surrounding the death of Vincent Foster, Jr.

After carefully investigating Mr. Rodriguez's complaints of interference,
Professor Dash and the other members of my staff who assisted in that inquiry found them to
be without merit. In the short time he was associated with this Office, Mr. Rodriguez was
given wide discretion and provided with resources to develop evidence, pursue leads, and
question witnesses using all available means at our disposal. The only restriction placed upon
Mr. Rodriguez was the same restriction placed upon every attorney in this Office: that he
comply fully with the rules of professional conduct, follow Department of Justice procedures,
conform his actions to the letter and spirit of constitutional and statutory mandates, and act
with the highest professionalism in all his dealings with the public, the court, witnesses, and
fellow members of the bar. When Professor Dash and other seasoned prosecutors in my
Office reported that Mr. Rodriguez's conduct had fallen short of these high standards of
professionalism, I accepted Mr. Rodriguez's offer to resign.

Since that time this Office's inquiry into the circumstances surrounding the
death of Mr. Foster has proceeded at full pace, with the diligent efforts of several experienced
attorneys, FBI special agents, and forensic and criminological experts. That investigation is
active and ongoing. We are pursuing all evidence in the most effective manner and to the
fullest extent possible, regardless of where that evidence might lead.
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Statement by Professor Samuel Dash:

In response to concerns raised in January 1995 by lawyers, investigators, and
witnesses about the conduct of Mr. Rodriguez, Judge Starr asked me, as the Office's Ethics
Counsel, to supervise an internal inquiry into those concerns. Judge Starr also asked me to
review Mr. Rodriguez's developing complaints of interference in the investigation into the
circumstances surrounding the death of Mr. Foster. I thoroughly examined these matters with
the assistance of other senior, experienced prosecutors in the Office. I reported to Judge Starr
that Mr. Rodriguez's complaints regarding interference were both false and reckless. My
assessment was confirmed by every member of Judge Starr's staff who participated in that
review. Indeed, during a lengthy discussion I had with Mr. Rodriguez about these matters, I
urged him to follow Judge Starr's direction to continue with the investigation as thoroughly as
possible, and to pursue every matter he believed professionally required. I reminded him that
he had to do so, however, in a professional manner. In my opinion, Judge Starr allowed Mr.
Rodriguez full latitude in conducting the investigation with the full resources of the Office at
his disposal. On January 17, shortly after my discussion with Mr. Rodriguez about his
complaints and his unprofessional behavior, he offered his resignation to Judge Starr. On the
basis of my conclusion that Mr. Rodriguez had demonstrated significant lapses of professional
judgment, I advised Judge Starr to accept that resignation.
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MEMORANDUM

Date: July 24, 1995
From: Hickman Ewing
To: File

Subject: Miguel Rodriguez

Beginning about a month ago I began receiving
postcards, which originated from the Accuracy in Media
organization. Misty Jackson has been keeping a count of these
cards, which were originally sent to my Germantown law office.
My secretary in Memphis has kept up with how many cards we
received each day. For example:

Date Number of cards

7=3 319
= 247
=10 - w » L6L
T=1d @ = 28
7=12 @ @ 42
=3 w5 67
6= 57/ O 32
7=18 w5 m 9
F=9 & s 13
T=20 & 12
=2l @ 20

These cards, addressed to me, state "I strongly
suggest that you arrange to have Rodriguez brief Lee and explain
what these questions are. I also suggest that you recommend that
Rodriguez be asked to resume the vigorous Grand Jury
investigation he was conducting."

On Friday, July 21, 1995 when I arrived at the
Washington, D.C. OIC, Ken, John, Mark, and Alex were finalizing
the statement to be released to Time Magazine regarding Miguel.
It came in response to Miguel finally going "on the record"
stating that he resigned because of certain reasons.

The statement, in addition to having one by Ken
Starr, also had a statement by Sam Dash, Ethics Counselor, who
stated he had reviewed same. The release was written and
finalized prior to my looking at it. I was not consulted ahead
of time, but did see it right before the final version was
released.
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Memo to File re: Miguel Rodriguez
July 24, 1995
Page Two

This issue had been simmering for a long time. It
was felt that since Miguel had gone on the public record with the
national magazine, the Office had to make a response. I stated
to several that this was going to create a big controversy since
Miguel was being accused of unprofessionalism publicly by the
OLE",

I had been advised the day before that Mark Tuohey
would not participate in the interviews at the White House on
Saturday, July 22. Earlier in the week, Mark apparently had
planned to be in these interviews and for him, personally to ask
the Foster Death and Documents questions to both the President
and First Lady. It was recommended by Sam Dash and the others in
the office that Mark not participate at all in the interviews due
to his having accepted employment with a new law firm, which
created a conflict situation. It was only after that input had
been received from Sam Dash and John Bates, that I had mentioned
in a conversation about the Foster matter.

I learned on the afternoon of July 21 that Ken Starr
had decided to ask the Foster questions to the President and that
either Ken or John Bates would ask the Foster questions to the
First Lady. It was decided later that afternoon that John would
ask the Foster questions to the First Lady.

I did not get any input on this decision and was
just told that when I got to Washington that afternoon. [I made
a separate hand-written memo on Sunday, July 23, 1995 regarding
the situation in the Hillary Clinton interviews.]
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Mr. Hickman Ewing, Jr.
Deputy Independent Counsel
2124 Germantown Road
Germantown, TN 38138

o l““llll|llllllll”l‘ll‘I|Il‘lllIlIl“lll‘lllllh‘Illi‘l‘l‘”

Box 11128, Washington, DC 20008-0328
Dear Mr. Ewing:

Is the request that Dr. Henry Lee examine and evalu-
ate the evidence in the Vincent Foster death a sign that
the aggressive reinvestigation of this case did not end
with the departure of Miquel Rodriguez? I hope so. But
Dr. Lee is busy with 375 homicide cases, and he cannot be
expected to come up with answers to the many questions that
hang like a dark cloud over Foster’ s death.

To facilitate his task, I strongly suggest that you
arrange to have Rodriguez brief Lee and explain what these
questions are. I also suggest that you recommend that
Rodriguez be asked to’resume the vigorous grand jury inves-—

tigation he was conducting.
s bawl«

Thomas Banta

Why not start all over
by exhuming Mr. Foster's
body?
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Ev: Dawid Paynter D

March 13, 1995

From: H. Ewing

To: K. Starr

Re: Lucia Rambusch

1 After hearing from Alex Azar over the weekend (reporting on
Ken Starr’s conversation with Lucia Rambusch), I called Lucia’s
parents’ number in New York on Sunday night, March 12. I talked

with her mother, leaving my Memphis home and work numbers, and the
hours I would be at each; and my Little Rock number (where I would
be after 11:00 a.m. Monday). I had learned that Lucia was
scheduled to go out of the country on Tuesday, March 14, for at
least two months to Tasmania.

2. Having not heard back from Lucia by a certain time on Monday,
I called back from Little Rock, and left my number twice on the
answering machine at the New York number.

3a At approximately 3:45 p.m., today, March 13, Lucia called me
in Little Rock. We talked until 4:12 p.m.

We talked briefly about her upcoming trip. I told her that my
old boss had a son in law who was a photographer for an outdoors
magazine; and that they had a great trip covering a river race in
New Zealand.

I began by trying to tell her where I was coming from,
including my having been called by Ken Starr and asked to become
involved; my having been briefed by Mark Touhey and Brett Kavanaugh
in Little Rock; having been furnished with copies of certain grand
jury transcripts, . r ] having come to Washington,
touring Fort Marcy Park on Feb. 6 with Miguel Rodriguez; and my
discussions with Miguel on Feb. 13 and 14. I further told her that
I had previously been furnished with a copy by Miguel of his
lengthy memo. .~

I told’ her I wanted to get her perspective on the
investigation, since she had been very involved in it.

I noted to her that I knew she had been there when Bob Fiske
was there. I told her that I was aware that she had said certain
facts were discovered after she and Miguel started working on it,
and -asked her why she thought these had not been discovered while
Mr:. Fiske was there.

# She said if there were discrepancies and problems, and if she
“had ideas, she did not want to comment on it. She then told me
that she just had a very short while to talk, as she was preparing
to leave, and some friends were coming over.
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4, I told her I wanted to find out from her what she thought had
happened out at Fort Marcy Park. She said that she, Mark Touhey,
and Chuck (SA Chuck Regini, FBI) had gone over every fact that she
knew. She said words to the effect, "Thus, you have all the facts

I had."

I asked her for her opinion on what had happened to Vince
Foster. She said, "My opinion is irrelevant."” I told her, "No,
it’s not. You worked on the case.”" I told her that anytime I have

ever taken over a case from someone, they have discussed it with
me, both as to the facts developed to date, and what they think
happened. I have done likewise if I was bringing someone up to
speed on a matter.

I told her that if we continued on with the investigation, and
one and a half months from now came up with an opinion different
from hers, was she then going to state that she had a different
opinion. I told her I felt like we were entitled to her input.

She said words to the effect, "I can’t go into something that
I haven’t made my mind up on... maybe when I return from my trip,
I might talk about it."

5. I asked her what her theory was on whether Vince Foster was
killed or committed suicide, and what the motives might have been.
She said, "I’m not going to tell you any of my theories." She said
that I ought to reach the same conclusion on the same facts that
she had. I again stated to her that she and Miguel had worked on
this day in and day out. I told her I wanted to know if she had
information which was not reflected in memos, etc., i.e. 1like
someone giving information indicating the Park Police were lying,
etc. She did not want to discuss it.

B Since she said she did not want to give opinions or theories,
I asked her if she would talk about facts. She said she would. I
then asked:

1) Do you know of any facts that would show that Braun,
Rolla, or Simonello staged the corpse and planted the gun on Vince
Foster? (I was looking a Miguel’s memo, p.22, fn. 17, as my basis,
but made no mention of Miguel or the memo in asking this.] She
said, "I really don’t want to discuss this."

Several times, she asked me to hold on as she took other
calls. She said several times that people were on their way over.

2) Do you know of any facts that would show that there was

a maintenance road running around the bottom of the berm where

Foster’s body was found, as opposed to a path, or grown over ditch?

[My basis for asking this question was a reading of grand jury

transcript whereind ]

1 ].~ She said she would have to review the evidence
" again, and“she really did not want to discuss this.
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She said she had done nothing wrong, and wanted to know why I
was interrogating her. I told her that I was not saying that she
had done anything wrong. I told her I was trying to be responsible
and talk with her about the facts, and what she thought happened.

i About that time she said her mother was waiting and her
friends were arriving, and that she had to go.

I told her that I had given her an opportunity to share her

view of the facts, what she thought the facts showed, and what she
thought had happened, and she had declined to do so.
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CRIMINAL

June 30, 1995

POLITICS ous

INVESTIGATOR
EXPOSES

JM
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IN MASSIVE COVER UP

Robert Fisk

Kenneth Starr

0

IN FOSTER
MURDER
INVESTIGATION

YP:

VINCE FOSTE
WE NOW KNOW - -
HELPED PLAN
THE DEADLY
WACO RAID!

Vince Foster

A highly respected attorney and prosecutor is backing away from a serious investigation
of the now doubted claims that Vince Foster committed suicide.

prosecuTtorR RESIGNS
- IN DISGUEST - -
IN FOSTER PROBE!

.. Very few papers across the country would dare to print the
story because of tight political control . . . . But one did. . . . The
Tribune Review of Pittsburgh, Pennsylvania has showed true
independence in publishing the Christopher Ruddy story on the
shocking breakdown of Kenneth Starr’s investigation of illegal
activity by the Clintons and of the death of lifelong Clinton friend
Vince Foster.

. Keep in mind that Vincent Foster was the highest ranking
federal official to be assassinated since the death of John F.
Kennedy in 1963. It is a major political development when such a
high ranking individual is suddenly murdered (or kills himself as they
claim). As it stands, he joins Vicki and Sam Weaver and the 168
martyred in Oklahoma.

. Christopher Ruddy’s work began at the New York Post
and his stories appeared in CRIMINAL POLITICS Magazine
courtesy of the paper until Rupert Murdoch took over, at which point
Ruddy was promptly terminated. . . . The Western Journalism
Center of California, a non profit organization supporting
investigative journalism has issued the Ruddy stories and helped to
finance his work. It is too bad that you have to subscribe to a
privately circulated magazine such as CRIMINAL POLITICS to read
what should be on the front page of every paper in the United
States. Here are the ugly details.

STARR ASSOCIATE QUITS!

.. A prosecutor in the investigation of the Vince Foster probe
reached a critical stage in mid March when the associate
independent counsel Migel Rodriguez abruptly quit along with his
staff assistant - - after he was stifled in his work by Kenneth Starr’s
deputy Mark Tuohey Ill.

GRAND JURY PROCESS - -
BLOCKED!

.. According to Ruddy’s investigation, Rodriguez left after
Starr's investigative team had progressed in several key areas:

A) Investigators had received new photographic
evidence of a significant nature that was not available to
investigators from the U.S. Park Police and the office of
Starr’s predecessor Robert Fisk.

B) Strong evidence had emerged that the 1913 Colt
revolver found in Foster's hand had been either switched or
moved. . . . and

C) Investigators had developed a clear theory that the
body had been moved and had focused on the park’s rear
entrance.

.. These findings were in direct
opposition to the findings of Robert
Fisk, the firstindependent counsel,
replaced by Kenneth Starr. Fisk had
been openly criticized for refusing to
include Foster's death in his grand
jury probe. Despite these
developments, Rodriguez left because
he believed the Grand Jury process
was being blocked by his immediate
superior Mark Tuohey.

-
. —l ) =2
Revolver was switched or
moved

. Rodriguez became
disgruntled when he was denied the right to bring witnesses he
deemed important before the Grand Jury. Normally this is a routine
procedure. He also became frustrated because of delays in
bringing witnesses before the Grand Jury due to his superiors
dragging their feet on approval.
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A PITTSBIRGH SUBURB HAS ONE OF THE RARE - -
INDEPENDENT PAPERS FREE OF CONSPIRACY CONTROL!

WEDNESDAY,

Trbune-Review  “

Prosecutor’s resignation comes
at crucial point in Foster probe

WEATHER
Partly cloudy oday and
warmer tempratures with 3
high of 65, Low tonight H.
Detatls on Page Al6.

Foster's hand — the alleged “sui-

police, from prosecution, according

been brought before the grand jury.
Reached at his Sacramento

By Christopher Ruddy cide” weapon — had been “moved  toa legal expert.
FOR THE TRIBUNE.REVIEW or switched.” N office, Rodriguez confirmed he left
— Investigators had developed a REPUTATIO the Whitewaler probe and returned
The resignation of a key prosecu- clear theory that the body had been Rodriguez, an assistant U.S. to his p—
Yor for independent counsel Ken- moved and had focused on the attorney from Sacramento, joined  office o
neth Starr challenges the integrity park's rear entrance. Starr's staff early last fall and had 0"2"""
of a grand jury investigation into Starr began using his Whitewa- been the lead prosecutor on the Ken
the death of Vincent W. Foster Jr., ter grand jury in early January to  Foster case. great p Wi 5t o
according to a Washington law  investigate Foster's death, which Rodriguez, who is in his mid-30s, cannot hy didn’t your
enforcement source close to the occurred on July 20, 1993. has approximately seven years' the (on|  hawspaper carry
probe. Park police and Fiske concluded experience as a prosecutor and had said ter this i rant
The investigation had reached a__Foster committed suicide. Fiske gained a reputation as being hard- T“f’h Is imporian
critiz S« mid-March v s 3ad the bodukzd nat  nnend and 221t --=¢ oenecially on :'35"' development??
den.
Tribune Review 4-6-95
WHO IS MARK TUOHEY??

.. .. Press accounts at the time of his
selection by Kenneth Starr noted that
Tuohey’s background includes activism in
the Democratic party. The Washington
Post reported that Tuohey is . . . .

ﬁ

GET THE FACTS \

ON VINCE FOSTER'S DEATH... ..
NOW ON VIDEO & IN PAPERBACK!

PHOTO REFUSED

.... “close to some Clinton
administration officials including Associate
Attomey General Jamie Gorlick (who is
Jewish) and last year Tuohey hosted a
party for Attomey General Janet Reno at
his Washington home.”

THE DEATH OF VINCE FOSTER:
WHAT REALLY HAPPENED
BY JERAMIAH PRODUCTIONS

Mark Tuohey

... . Obviously Tuohey is a major question mark - - even prior
to the resignation of Mr. Rodriguez. Question: - - Who in their right
mind would select such a deputy as Mark Tuohey after the public
was denied a proper investigation by Robert Fisk??

... The shocking reality of a "Presidential
Killer" floods into your mind after only a few
minutes of this professionally prepared
documentary. Dark secrets held by Foster in his
papers must be exposed by forcing Congress to
examine this presidentially ordered "HIT" on his
oldest friend. This 75 minute documentary is
only $23.95.

MEDIA REPORTS - -
STARR CONCLUSION - -
THAT FOSTER DEATH WAS SUICIDE! .

....On the very day that the Grand Jury proceedings in the
Foster case began this January, three major papers carried the
story that Kenneth Starr had already closed the investigation . . .
and had decided the death was a suicide. These included the
WALL STREET JOURNAL, USA TODAY and the Scripts Howard
Wire Service. Obviously such media reports have to be based upon
a story planted by someone. That someone would be the CIA,

KGB or Mossad.

THE MURDER OF
VINCE FOSTER
. BY MICHAEL KELLETT

... NOW in one volume - - The facts on the
- - Vince Foster murder! This 120 page scftcover
book is a cmnilation of 24 items of evidence and
answers ¢~ ons like - was Hillary involved?
What was the motive behind the murder? Who
planned and orchestrated it? It openly accuses the
Clintons and calls all honest Americans to
action! . ... $14.95.

A WARNING TO STARR!

... Since none of the papers reported the source of the story last
January, it would have to be taken by Kenneth Starr as a signal that
should he proceed in the investigation, there could be action taken
against him resulting in personal hamm to either him or his family. While
little is said about such leaked stories, an independent prosecutor seeing
press reports of his decision PRIOR TO the investigation getting under k
way can only be interpreted as a waming.

Call 1-800-543-0486 and Order Today

_J
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" July 6, 1995

President Bill Clnton JACK JONES

The V_Vhite House PO BOX 389

Washinton. DC 20500 WALLED LAKE, MI 48390
' FORE 810 624 0140

Dear Mr. Clinton, FAX 8106246670

I heard a brief radio report today that you said, roughly,"U.S. Citizens

should rally around American principles to cure our social problems." I
am very happy to see you take the moral high ground.

I find that very inspirational but just a litle confusing. Maybe you can
advise me —---—---—

1. Should I smuggle drugs and launder money thru Mena, Arkansas?, or

2. Should I consort with black prostitutes and raise bastard sons by them?,
or

3. Should I murder my associates and steal their files which might”incriminate
me? (And if the answer is "Yes" must I also believe blood runs uphill?),
or

4, sShould I approach strange women, expose myself and ask them to kiss
my penis and use State Troopers as my pimps?, or

5. Should I have a man sought on a misdemeanor ambushed by Federal agents
and later murdered in cold blood in Arkansas and then chop off his hands,
feet and lower jaw? (When you were Govenor of Arkansas), or

6. Should I have the wife, son and dog of a man set up by a government

agent on trumped-up gun charges murdered in cold blood by Federal snipers?
or

7. Should I have Federal agents incinerate dozens of men, women and children
because they were Christians, a little bit "different" and because of trumped
up child abuse charges which were totally unfounded?, or

8.Should I appoint 60% Jews to government positions when they are 3.8%
of our population?,

9. Should I believe The Protocols of Zion, one of which is, "We shall appoint
politicians who are tainted so we can control them by blackmail?

I breathlessly await your introspective reply.

Yoyrs truly,

Jack Jon

CcC: N2, K2, G2, TR, LP, POC, DG, CAU, RK, NP, LA TIMES, NYT, WSJ, WASH.
TIMES, CHI TRIB, WASH POST, CH 2, 4, 7, 9, 20, 50, 56, CNN, JKB, YK, GVH,
JbC, JS, BG, JML, HALEY BARBOUR, DONALD FOWLER, LEON PANETTA, GEORGE STEPH-
ANOPOULOS, G2, DET NEWS, ™, GR, GD, GL, JBC, J RENO, L FREEH, MR, CL,

KM, CR. DV, JPS
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JACK JONES

PO BOX 389

WALLED LAKE, MI 48300
DATE: July 8, 1995 FONE 810 624 0140

FAX 810624 6670
MEMO TO: K2, SK, GVH, CL

SUBJECT: OKLA CITY BOMBING

Hello guys & dolls,

Enclosed are 2 reports, one from the New American and one from NCBA, which
tend to prove that our own wonderful government caused the bombing at Okla
City. : :
The purpose? -- So Clinton can get his draconian anti-terrorist bill thru
Congress so he can disarm American patriots. It has already passed in the

. Senate.

As in the case of Kahl, Weaver, Waco and now Okla City the government ALWAYS
destroys the site before any serious independent investigation can begin.
The purpose is to destroy any evidence of government wrongdoing. In the
case of Gordon Kahl, who was wanted for a misdemeanor, they shot him in

the back of the head while he watched TV, cut off his hands, feet and lower
jaw and then burned his body all night long and burned the house where
they murdered him, meanwhile keeping local citizens away from the scene.
They then sent all the body parts back to his widow except for one foot
which accidently got kicked under the refrigerator and was found later

by a reporter who photographed it. I called her to corroborate that and

she was terrified to talk to me. Somebody obviously got to her. She did
admit she found the foot and photographed it (the picture was published

by Nord Davis & possibly others).

I tend to believe the enclosed reports. I've seen 2 others which confirm
these. I also talked to a retired Navy demolition man who came to the same
conclusions. See my letter of 7/6/95 to Clinton, enclosed. That amoral
bastard is capable of anything. J

CL, please have your lawyer friend check these reports out and give him
this memo and my letter to Clinton. I would appreciate his comments.

EVERYBODY --- Please spread the word and ask your Congressman NOT to pass
Clinton's anti-terrorist bill UNTIL these reports are evaluated fully.
Sincerely,

Jack Jonés

CC: DK, JDC, CAU, Dv, LP.
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JACK JONES

- PO BOX 389
WALLED LAKE. MI 48390
FONE 81C 624 0140 =
FAX 810624 6670

SW ] HY

Lﬂ% Jer R, AR T2/

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 82




23y TBek - 8¢~ 1

25
3 poss. opTieas

) Tackte bomact ((pur D07 oy T o rane
W[ MoV v o3 ’

7—) Ood - AeNa! | fopony //-',ce VA -V VWP

n ol o ta Ml

3) Ao~ [m.bro/ by 1t At -

¢ Jeck'e
* OV - 724 D/5e,

. b )47(:';« &é@/

Z addey :
—plelay

'7‘) A/Dn:'»a yﬂ" *—Wé‘"f b t/n&/7r‘7.

S — MLaTWZ/O//e%‘?
ol ol ’

z@/L COlny ez (JB ---
Mn%/l.w(-f ~oa

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 83



85/19/95 85:43:52 VIA FAX
SENT BY:kinko's

5-19-95

=> 581 221 8787 DEBBIE GERSHHMAN

1:41AM

kinke's S.F. 1=

Page 681
VIA XPEDITE:# 2/ 2

Ehe New Hlork Eimes

1Nt €2 2958 The Now Yurk Timus

THURSDAY, MAY 18, 1995

o ) 5

THE WHITEWATER CASE

Senate Votes
| To Establish
Inquiry Panel

D’Amato Will Head
Clinton Investigation

By STEPHEN LABATON

WASHINGTON, May 17 — The
Scnatc today voted uverwlielmingly
[0 create a special Whitewater ram.
mittee with broad jurisdiction to in-
vestigate tlie political and personal
finances of President Clinton while
he was Governor of Arkansas, and
€xaimnine questions about the Clinton
Administration’s handling of related
matlers.

The committee’s chairman, Scna-
tar Alfonse M. D'Amato. of Ncw
York, said hearings wuuld begtn this
summer.

The sweeping rcsolution gives the
comatittee the authority [0 examine
everything fram the Government's
handling of thc savings and loan at
the center of Lhe Whitewater inquiry.
to the law firm in Arkansas where
Hillary Rodham Clinton and several
Tormer semior officlals were part.
ners. It instructs the commmee ‘o
look at the question of Who remoyed
what files from the office of the
deputy White House counsel, Vinceut
W. Fuster Jr,, shartly after hé com-
n;gted sulmde in rhe summer of
1993

DOWET In investigate a topic that had
not cmerged at the tme Congress
last lookea at Whitewater last sum-
mer- the finances of Mr. Clinton’s
1990 re-clection vumnpaign. That
campalgn is now being scrutinized
by Kenneth W. Starr, the independ-
ent counsel in the Whitewarter fnqui-
ry. The independent counsel’s office
is in the midet of declding whether tg,
seek an indictment against. Bruce
Lindsey. who is Mr. Clinton's most
trusted aidc and was the treasurer
for the 1890 campaign.

It also gives the committee the -

An Arkansas banker who recently
pleaded guilty to two misdemeanor
counts has told investigators 'that
Mr. Lindsey Instructed him to cash
four campaign checks 5a as tn evade
Federal cash disclosure require-
ments. Mr. Lindsey’s lawyer has
said his client did nothing improper
and had arranged the transactions to
prevent news organizations from
finding out about the payments.

The Scnate resulution was adopled
by a vote of 98 to 3, with the “na”
voteg being cast by three Dcmo-
crats: Jeff Bingaman of New Mexi-
ca,- John Glenn of Ohia and Paul
Simon of Hllinois. A fourth Democrat,

Edward M. Kcnnedy of Massacnu- z

setts, did not vote.

Michael D, McCurry, Mr. Chmou 5

press secretary, said that the Ad-
ministration would continue to co-
operate with all of the \Vhltewater
investigations. & et

. Mr. D'Amato will ‘head the, white-
water compittee because he heads

the Banking. Commlitee. The new
committee will consist of the Bank-
ing Committee plus the ranking Re-
publican and Demucratic members
of the Judiciary Committee, Orrin G.
Hatch of Utah and Joscph

chasen hy.the two.

Mr. D'Amatp. nlé thc inqmry‘

would begin m July with an exami-
nation of ‘the handling of papers in
Mr. Foster's office by White House
aides shortly after his body was
found on the afternoon of July 20,
1893, in a nearby park In Yirginfa.

- Earfier inquiries, inchiding ane hy
the former independent counscl,
Robert B. Fiske Jr., have found that
Mr. Foster had heen depressed and

commiticd suicide in the park.. After

concluding what he said was an ex-
anushive investigatl r. Fiske
found that there was insufﬁcicnt cvi-
dence to connect Mr. Foster's de-
pressed state of mind to his work on
the President's personal finances.

But in August, Mr. Fiske was re-

. placed by Mr. Starr, who has re-

opened the review of the circum-

stances surrounding Mr. Foster's’

deuth,

R. Biden
Jr. of Delaware, m‘ omar Senamrs ;

—

Critdces of the earlier inquiries
icC to aggressivel .
Foster's Sealh and hava nirmlgte_d
siories that a mid level associate

counsc! who left In March ha

L _dissalis, ith_the 1nvestigation.
“The de arture of the associate coufl-,
set, Mig

uel Rodriguez, was 1nitia A
r'épo; ast mon ris! cr
L in e Pittsburgh ne-

(23

One of those opponents, Reed Ir-
, 4 conser-

VINVE Tiedia wa 0 1 g

'\vnnen that Mr. ﬁaﬂsucz Telt aEe[

.nding new pliolographic eviden
at show at. the

i n in Mr.
Foster's Ena—_?—rmay ave en

Mr. Starr’s affice has declined to
respond 1o the reports abuul Mr.

a e investigation c
circumstances of Mr. Foster's death
comp! L. ri-

11ez did nolreturn & te
@y seeking co
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Park Police protest
Whitewater questions

The Assoclated Press

WASHINGTON — A Whitewa-
. ter prosecutor’s tough questioning
of witnesses in the Vincent Fos-
. ter suicide inquiry has so angered
U.S. Park Police that they sum-
- moned their attorneys to raise ob-
- jections, attorneys confirmed
Thursday.
. In one case, the attorney for a
* Park Police officer complained to
the Whitewater prosecutor’s of-
' fice. In another instance, Park Po-
lice complained to the Interior
Department solicitor’s office,
which dispatched two lawyers to
the U.S. Courthouse, where the
grand jury meets, to calm down a
Park Police witness. ’

Park Police declined to speak
on the record. But one Park Po-
lice source, speaking on condition
of anonymity, said the officers
were angered because they felt
the prosecutor was questioning
their honesty.

“We try to look out after our of-
ficers and if our officers complain
about their treatment — and we
feel it is unwarranted — we would
make our complaints known,
which we did,” the source said.

Some Republicans on Capitol

Hill have questioned whether |

Foster, whose body was found in
Fort Marcy Park outside Wash-
ington on July-20, 1993, killed him-
self. Some news:accounts have
suggested .that . Foster .was mur-
dered and his body moved to Fort
Marcy Park. R
- Interior Department spokes-
‘man Bob Walker said one Park
Police officer “— ‘whom he de-
clined to identify — “had some
concern about what,the grand
jury was doing” and a pair of de-
partment attorneys counseled

her. “She was advised she was not |

a target of the grand jury,” said
.Walker. A target is someone like-
ly to be indicted.-

Among the grand jury witness-
es was Park Police officer Kevin
Fornshill, who underwent five
hours of questioning Tuesday and
‘Wednesday. He was the law en-
forcement officer who discovered
Foster’s body at Fort Marcy Park
outside

client Fornshill had been ques-
tioned unfairly by the Whitewater
prosecutor, attorney Philip Stin-
son said, “I've had discussions
with the prosecutor’s office re-
garding the manner in which the
grand jury was being conducted.”

Stinson said he was “assured
that neither Fornshill nor mem-
bers of the Park Police at the
death scene” are targets of the
grand jury investigation.

Grand jury questioning of Park
Police officers who found Foster’s
body on July 20, 1993, is being con-

ducted by prosecutor Miguel Ro- |

driguez, an assistant U.S. attorney
in Sacramento, Calif.

Rodriguez’ boss, deputy White-
water prosecutor Mark Tuohey,
acknowledged there had been
problems, though he declined to
discuss them.

“Thoroughness is a hallmark of
the investigation,” said Tuohey.
“While at times that can cause
friction, -this investigation at all
times will be conducted in the
highest professional manner.”

Rodriguez will continue to
question witnesses, said Tuohey..
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Mr. Hickman Ewing, Jr.
Deputy Independent Counsel
2124 Germantown Road
Germantown, TN 38138

o lll”l'IIlllll‘lll”l||llll|l]l‘ll|ll“lIltlllllh‘llll‘lll!“

Box 11128, Washington, DC 20008-0328
Dear Mr. Ewing:

Is the request that Dr. Henry Lee examine and evalu-
ate the evidence in the Vincent Foster death a sign that
the aggressive reinvestigation of this case did not end
with the departure of Miquel Rodriguez? I hope so. But
Dr. Lee is busy with 375 homicide cases, and he cannot be
expected to come up with answers to the many questions that
hang like a dark cloud over Foster’ s death.

To facilitate his task, I strongly suggest that you
arrange to have Rodriguez brief Lee and explain what these
questions are. I also suggest that you recommend that
Rodriguez be asked tof resume the vigorous grand jury inves-

tigation he was conducting.
Thvws bant <

Thomas Banta

Why not start all over
by exhuming Mr. Foster's

body?

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 87




W 7§x{ /h"ZVVLé @o/f"éfl’z r FOIA(b) 6

[/a‘rﬁ-—d‘l' Aa.-.,e e i Sén Jo:-e’)

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 88



Mré' ;‘f M~ PO Dp. pf- U/Cl\/é

1'oa ARR -
Mea et o gt Junth
[:4S-3°4S
puSA - ED celif,
1ENPAR
e - Avss S vsA
fword by Buch

/’yew - BRILAE

Mﬂ s pr/‘" - é’l—q/(
$Pm - Jo
prod [Jed - T A

P eonte hawe 4 :4F. oy 7 /‘nwd-‘j/ﬁi&(,
ﬁMT 'ﬁ”/@ 7Yy Pt - Aoy @eaTh anotiw.

FOIA # none (URTS 16371) Docld: 70105786 Page 89



Memorandum Office of the Independent Counsel

To : Kenneth Starr Date  3/8/95

From : Miguel Rodriguez

Subject:

As I had informed you and your staff, I was available
in the Washington, D.C. office between 3/1 and 3/7 for further
discussions. You may recall that I stated I could stay longer if
you or your staff faced time constraints.

On 3/2, I asked Tuohey whether anyone wished to speak
with me further and, if not, if Judge Starr would see me before I
left on 3/7. Tuohey instructed me to plan on leaving on 3/7 and
that he would pass my ingquiry on to Judge Starr and Ewing.

On 3/6, for the first time, I formally contacted my
office in Sacramento. On 3/7, my supervisor in Sacramento and I
agreed on a 3/20 return date.

Between 3/1 and 3/7, I was present in Washington, D.C.
each morning. I did not hear from you or your staff regarding my
proposed separation date. Accordingly, I did as Tuohey said and
left on 3/7. I fully regret not speaking with you directly prior
to my departure.
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MIDDLE &
UPPER SCHOOLS

7600 Macon Road

P.O. Box 1030

Cordova, TN 38088-1030
901-754-1774

LOWER SCHOOLS

6655 Winchester Road
Memphis, TN 38115
901-794-3133

9750 Dogwood Road
Germantown, TN 38139
901-754-4420

735 Ridge Lake Blvd.
Memphis, TN 38120
901-683-9013

General Administrative Offices

7600 Macon Road e P.O. Box 1030 e Cordova, Tennessee 38088-1030
901-754-7217 e Fax 901-754-8123

To All Prospective Auction Bidders:

We are looking forward to having you at the ECS Eagle Auction! Please
take a few minutes to read this letter which contains pertinent information
concerning the auction.

T

INVITATION - This is self-explanatory. Please pass this on to a friend!

2. RESERVATION CARD - It is vital that you fill this out immediately and

mail, along with your check, to Millie Young. This will secure your place
at a table for the wonderful HORS D’OEUVRE BUFFET--best seating will
be assigned as reservations and money are received. Cards must be
filled out in full. There will be 10 people per table, and we would
encourage you to sit with another couple or group for a really fun-packed
evening. If you are planning to sit with friends, you must indicate this on
your Reservation Card. You might want to send in one check to cover all
reservations. If checks are mailed separately, make sure that you
indicate with whom you would like to sit on all Reservation Cards.

PROGRAM - Please take some time between now and March 23rd to
familiarize yourself with items to be auctioned, as well as the Rules and
Procedures of the auction. There will be between 450-500 items to be
auctioned, and it will be impossible for you to wait until that evening to
view or decide on which items you would like to place a bid.

REMEMBER, YOU MUST BRING THIS PROGRAM WITH YOU THE

NIGHT OF THE AUCTION.

See you at Woodland Hills on March 23rd at 6:00pm! ! !

Kathie Gieselmann
Co-Chairman

7)@4}@@%

Marsha Cobb
Co-Chairman
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“CLAREMONT MANOR?”

CLAREMONT, VIRGINIA 23899

OFFICE
804/866-8900-01-02
FAX
804/866-8369

April 12, 1995

Mr. Kenneth W. Starr
Independent Councel

Office of Independent Councel
Two Financial Centre, Suite 134
10825 Financial Centre Parkway
Little Rock, Arkansas 72211

Dear Mr. Starr,

The report in The Washington Times of Thursday, April 6,
indicates considerable contradictions in the investigation
by Mr. Rodriguez, opposed by Mr. Tuohey. You will know
whether Mr. Tuohey’s background could indicate that his
thinking is in the direction of "suicide" for Mr. Foster.
Certainly, to people who believe in your investigation,
such comments from Mr. Ruddy are disturbing.

Could one of the many assistants in your office write to
tell us how the investigation of Mr. Foster’s death
proceeds? Thank you for your interest.

Sincerely, o

Enclosure

"The public will believe anything, so long as it is not
founded on truth."--Edith Sitwell
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The Washington Times

« FRIDAY, APRIL 7, 1995/ P

A Special Report on the Vincent Foster Case
Reprinted from Pittsburgh’s Tribune-Review

lhursday, April 6, 1995

Advertisement

Advertisement

Advertisament

Prosecutor’s Resignation Comes
at Crucial Point in Foster Probe

By Christopher Ruddy
FOR THE TRIBUNE-REVIEW

WASHINGTON—The resignation of a
key prosecutor for independent counsel
KeunST Sir cholecgs ReTiligaly o
a grand jury investigation into the death
of Vincent W. Foster Jr., according to a
Washington law enforcement source close
to the probe.

The investigation had reached a critical
state by mid-March when associate inde-
pendent counsel Miguel Rodriguez quit

after he was stifled by his superior in his *

efforts to conduct a full grand jury probe,

according to a source. Rodriguez’s superi-

or is deputy independent counsel Mark

H. Tuohey III, who is viewed by many in

the Washington legal community as being

above reproach professionally.

Rodriguez’s departure came at a crucial
juncture.

The source said that by the time
Rodriguez left, or shortly thereafter,
Starr’s investigative team had progressed
in several critical areas:

* Investigators had received new photo-
graphic evidence of a “significant”
nature that was not available to investi-
gators from the U.S. Park Police and the
office of Starr's predecessor, former
special counsel Robert Fiske.

* Strong evidence had emerged that the
1913 Colt revolver found in Foster’s
hand—the alleged “suicide” weapon—
had been “moved or switched.”

* Investigators had developed a clear the-
ory that the body had been moved and
had focused on the park’s rear entrance.
Starr began using his Whitewater grand

jury in early January. to investigate

Foster's death which occured on July 20,

1993.

Park police and Fiske concluded Foster
committed suicide, Fiske further conclud-
ed the body had not been moved and
cleared officials of possible obstruction in
the investigation.

Fiske had been criticized for not includ-
ing Foster’s death in his grand jury probe
of the Whitewater affair.

The Starr investigation has turned up
discrepancies in the testimony of police
and rescue workers called before the
grand jury, according to several sources.

Despite significant developments in the
case, Rodriguez left because he believed
the grand jury process was being thwart-
ed by his superior, the key source said.

In a full grand jury process, a prosecu-
tor has complete subpoena power to call
witnesses, subp d and is to
seek out wrongdoing at all levels.

Typically, prosecutors “work their way
up” beginning with the lowest officials.
Prosecutors are not supposed to exempt
individuals or groups of individuals, such
as police, from prosecution, according to
a legal expert.

REPUTATION
Rodriguez, an assistant U.S. attorney

from Sacramento, joined Starr’s staff

early last fall and had been the lead pros-

ecutor on the Foster case.

Rodriguez, who is in his mid-30’s, has
approximately seven years experience as
a prosecutor and had gained a reputation
as a hard-nosed, diligent prosecutor, espe-
cially on civil rights cases, said an FBI
agent in California familiar with his work.

“He’s the perfect lawyer for a case like
this,” the agent said, suggesting that if any
cover-up existed, Rodriguez’s cross-exam-
ination skills would be well suited for fer-
reting out the truth.

The agent also described Rodriguez as
a “guy with a conscience. He could never
play Pontius Pilate.”

Rodriguez became critical of the inves-
tigation after he was denied the right to
bring witnesses he deemed important
before the grand jury, the source said.

Rodriguez also became frustrated
because of delays in bringing witnesses
before the grand jury. He believed the
delays could allow park police and other
officials to adjust conflicting testimony.

A recent published report stated that
by mid-March, after three months of pro-
ceedings, about a dozen fire and rescue
workers had been brought before the
grand jury.

Reached at his Sacramento office,
Rodriguez confirmed he left the
Whitewater probe and returned to his
post with the U.S. Attorney’s office on
March 20. He refused to explain his
departure.

“Ken Starr is a great man and a great
prosecutor. Beyond that, I cannot com-
ment on any aspect of the on-going inves-
tigation,” he said tersely.

Rodriguez also declined to provide bio-
graphical information on himself, such as
his age or experience as a government
prosecutor

Tuohey confirmed Rodriguez’s resigna-
tion, but said he couldn’t comment on the
reasons for the departure. Healso refused
to comment on the notion that Rodriguez
left because he was not given full grand
jury powers.

However, another person familiar with
the Starr investigation has categorically
denied the information provided the
Tribune-Review as to the reasons for
Rodriguez’s departure.

“It’s absolutely not true,” the person
said about Rodriguez being denied the
right to call crucial witnesses.

“Absolute nonsense,” the source said
about allegations witnesses were being
called too slowly.

Despite the contradictory statements of
people close to the investigation, there
are indications that a disagreement devel-
oped between Rodriguez and Tuchey.

According to the law enforcement
source, Starr has given wide authority to
his deputies with Tuohey heading up the
Washington phase and William S. Duffey
Jr. in Arkansas. Starr has taken great
pains to not interfere in their handling of
the respective parts of the investigation,
the source said.

Tuohey is a highly respected former
federal prosecutor, who also served dur-
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ing the Carter administration as a special
counsel prosecuting former Rep. Daniel
Flood of Pennsylvania. He is currently a
partner at the law firm of Reed, Smith,
Shaw and McClay where he handles
white-collar criminal matters. In 1993-
1994, he was president of the District of
Columbia Bar Association.

According to several friends and associ-
ates, Tuohey is described as a congenial,
fair, honest man. ’

Press accounts at the time of his selec-
tion by Starr last September noted that
Tuohey’s activism in Democratic party
circles helped answer criticism that Starr,
an active Republican, would be unfair.

The Washington Post reported that
Tuohey “is close to some Clinton adminis-
tration officials, including Associate
Attorney General Jamie S. Gorelick, and
last year hosted a party for Attorney
General Janet Reno at his Washington
home.”

SIGNIFICANT QUESTION MARK

Thomas Scorza, a former federal prose-
cutor in Chicago and a professor of legal
ethics at the University of Chicago, said
Rodriguez's resignation in the middle of
grand jury proceedings could be signifi-
cant,

Scorza said that “it's very unusual for
someone above the working prosecutor
(Rodriguez) to call the shots in the inves-
tigation.” During his 10 years as a prose-
cutor in Chicago, he couldn’t recall an
instance where the actual prosecutor was
limited in his powers.

Scorza also termed serious the allega-
tion that witnesses were not expeditiously
called before the grand jury.

- “That's how a practicing prosecutor
wants it done, “ he said. “If you're ques-
tioning several people about the same
thing, you want to get testimony before

the grand jury quickly. That's how you
_find discrepancies and you discover some-

thing and the dominoes begin to fall.”

Scorza said that if he, as a prosecutor,
found that he had been limited in his
grand jury powers, he would resign.

“I'd also go public with it,” he said.

Reports of problems in the Starr inves-
tigation surfaced in early January as park
police officers were first summoned to
testify.

A Jan. 12 story by The Associated Press
reported that lawyers for the park police
had objected to Rodriguez’s “tough ques-
tioning” of officers about their probe of
Foster’s death.

Several officers were upset because
Rodriguez repeatedly read perjury
statutes to grand jury witnesses, according
to press reports of the proceedings.

“He (Rodriguez) was doing exactly
what he should be doing,” Scorza said. He
based his remarks on personal experi-
ences.

“The police always get upset,” Scorza
said of the prosecutor’s repeated reading
of the perjury statute.

He said it’s necessary so witnesses don't
later claim they didn't understand the sig-
nificance of their testimony or the conse-

quences of lying under oath.

Asked about his methods, Rodriguez
said, “A law enforcement agent has to be
held accountable to the same law as
everyone else. If they aren’t, faith and
trust in a central institution in society is
destroyed.”

“There are some that say exposing cor-
ruption among police and officials is a
bad thing because it weakens public con-
fidence. In the short run, that may be true,
but in the long term, it restores people’s
confidence and trust,” he said.

PRESS REPORTS

January press reports about the grand
jury proceedings and Rodriguez's han-
dling of it, seemed to exacerbate the- rift
between Rodriguez and Tuohey, the
source suggested.

The Associated Press report detailing
police anger over Rodriguez’s question-
ing said, “Rodriguez’s boss, deputy
Whitewater prosecutor w
acknowledged there had been problems,
though he declined to discuss them.”

The story went on to quote Tuohey as
saying Rodriguez would continue asking
the questions in the grand jury probe.

According to the law enforcement
source, Rodriguez and several members
of the staff were unhappy that Tuohey
had spoken to the press. They interpreted
his remarks as a violation of a federal
mandate that grand jury proceedings
remain secretive.

Scorza said he found Tuohey's com-
ments to be “odd," even if they didn't
directly relate to the internal activities of
the grand jury.

“Any prosecutor knows that when
asked about anything relating to a grand
jury proceeding, you can only say, ‘I can-
not comment on pending grand jury mat-
ters, period,”” Scorza said.

Tuohey said he was not commenting
about the grand jury itself, but on com-
plaints made outside the courtroom by
attorneys for the police.

“I responded to The AP that aggressive
questioning sometimes causes friction,”
Tuohey said.

Some staff members, including
Rodriguez, bristled over other press
reports that the Foster probe basically
had been concluded. Some people were
concerned that political maneuvering was
dictating the of the pr dings.
according to the source.

On the day grand jury proceedings in
the Foster case began in January, a
Scripps-Howard wire story reported that
Kenneth Starr had concluded Foster's
death was a suicide and was preparing to
close the case.

Recently, the Wall Street Journal and
USA Today reported that despite the pre-
liminary aspects of the grand jury pro-
ceedings, Starr had concluded the case
was a suicide.

Last month, the Tribune-Review report-
ed on a similar occurrence in the early
stages of the Fiske investigation into
Foster's death. For example, the Wall
Street Journal reported in April 1994 that
Fiske had ruled the death a suicide and
was set to issue a report.

Fiske did issue a report several months
later, but documents released this year
demonstrate that the most basic elements
of the investigation had yet to be com-
pleted by the time the Wall Street Journal
reported the case closed




4/18/95

Paul Vollman
FOIA (b) 6

Mr. Vollman says he is a concerned citizen who is very
familiar with the "Vincent Foster murder investigation." Vollman
said he was watching the 700 Club with Pat Robertson this morning.
Robertson’s guest was James Dale Davidson who is involved with the
Strategic Investments newsletter which Vollman gets every month.
Davidson says that the "murder investigation" is being stonewalled
by a Democratic activist by the name of Mark Tuohey and that a
Miquel Rodriguez left the Independent Counsel’s office because of
this. Vollman wants to know if Kenneth Starr is aware of this and

what Starr is going to do about the situation.
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April 24, 1995

From: H. Ewing
To: File
Re: Call back fm Miguel Rodriguez

I had tried to contact Miguel 3 times over the past several
weeks by calling his Sacramento office and leaving voice mails. I
left the Little Rock office about 5:15 pm, Thurs., April 20, to go
to Memphis. The next day I went to Washington, and on Saturday
participated in the interview of the Clintons at the White House.

On Monday morning, April 24, I checked my voice mail in Little
Rock at 1042 am. The first message on the voice mail indicated it
was received at 5:30 pm, Thurs., Apr. 20:

"Mr. Ewing, Miguel Rodriguez returning your call.

I hope all is well with you, and

I am sorry I didn’t get back to you more promptly.

If there is anything I can do to be of assistance, of course,
you know you have my full cooperation.

And, so I’11 defer to you until I hear from you again.

You have my office number. And I should tell you the time
now is 3:30 pm California time.

I’m not sure what time it is in Little Rock. It is Thursday
afternoon in California.

Bye, bye."
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WITHDRAWAL NOTICE

RG: 449 Independent Counsels
SERIES: IC Starr/Ray, FRC box 2291
NND PROJECT NUMBER: 37918 FOIA CASE NUMBER: 25720

WITHDRAWAL DATE: 11/05/2009

BOX: 00017 FOLDER: 0015 TAB: 9 DOC ID: 31296613

COPIES: 1 PAGES: 6

The item 1dentified below has been withdrawn from this file:

FOLDER TITLE: MR Materials

DOCUMENT DATE: 01/27/1995 DOCUMENT TYPE: Fax

FROM: Rambusch
TO: Duffey

SUBJECT: Resignation

This document has been withdrawn for the following reason(s):
FOIA(b)3 - Rule 6(e), Federal Rules of Criminal Procedure, Grand Jury
FOIA(b)6
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